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Zapisnik 

Sa sedme VII- e redovne sednice Skupština opštine Dragas , odrzane dana: 28.07.2023, sa 

sledecim: 

 
Dnevni red 

 

1) Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa predhodne sednice Skupstine 

2) Finansijski izvještaj o rashodima januar-jun 20 23, 

3) Odluka o prenosu neutrošenih sopstvenih sredstava od 2022. do 2023. godine, 

4) Izveštaj o radu OSBZ-a za prvih šest meseci 2023. 

5) Izvještaj eksternog revizora za godišnje finansijske izvještaje za 2022. godinu, 

6) Plan implementacije preporuka eksternog revizora, i 

7) Eventualno. 

 

Uran Halimi : Pozdrav,! Dobrodošli na 7. redovnu sednicu za 2023. godinu SO u Dragašu, gde je 

predložen ovaj dnevni red: kao prvu tačku imamo usvajanje zapisnika, kao i obično, sa poslednje sednice, 

onda imamo finansijski izveštaj o rashodima januar-jun 2023. godine, treća tačka je Odluka o prenosu 

neutrošenih sopstvenih sredstava iz 2022. godine u 2023. godinu, četvrta stavka je Izveštaj o radu 

OSBZ -a za prvih šest meseci 2023. godine, peta tačka je Revizor Eksterni izveštaj za godišnje 

finansijske izveštaje za 2022. godinu, šesti Plan za sprovođenje preporuka eksternog revizora, 

poslednja tačka je tačka Eventualno. Ako neko želi da uzme rec o dnevnom redu? Imamo dva 

zahteva. Nedžmidin Sejdilar i nakon njega Driton Ademi. 

Nedzmidin Sejdilar: Gospodine predsedniče, pre par dana bili smo u Opolju i tamo je bila 

manifestacija pod pokroviteljstvom kulturno umetničkog društva “Opoja Vallezon”, tamo smo i ja i 

mnogi od delegata uručivali zahvalnice učesnicima. Tamo su nas fotografisali, i od svih fotografija 

na web sajtu, da li vi ili neko iz vaše administracije, je uzeo sliku Photoshopom je montirao 

pornografski sadržaj na moju ličnost. Time je ugrozio moje dostojanstvo kao čoveka, kao odbornika 

u skupštini, i pokazao pravo lice. Ovim primerom, gospodine predsedniče, vi šaljete poruku da ljudi 

ne smeju da se bave politikom. Kako će posle ove fotografije i kako će posle jednog ovakvog 

skandala da se iko ovde bavi politikom a pogotovo neko od ženske populacije. Da li to može neko 

da mi objasni. U najmanju ruku očekujem da nađete krivca ovog skandala. Dodatno je nepristojno 

da me ne slušate kada govorim. Ja ovde govorim o krupnom problemu. Kako je moguće da jednom 

delegatu koji je službeno bio na toj proslavi i koji je uručio zahvalnicu učesniku iz Severne 

Makedonije skinete fotografiju i namontirate polni organ. I to objavite na zvaničnoj web stranici 

opštine Dragaš. Da je ovo objavljeno u nekoj drugoj grupi ne bi bilo toliko važno. Ovo je objavljeno 
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na zvaničnoj stranici opštine Dragaš. Čime ste vi uništili ugled opštine kao institucije. Da ne govorim 

o meni samom. Uzmite i pogledajte opštinu Dragaš na facebook-u i videćete da li je to ta fotografija. 

Ovo je klasičan i plastičan primer pritiska na nekoga koji se zalaže za nešto u ovoj skupštini. Koji se 

za bilo kakva prava bori. Ovo je omalovažavanje i vređanje. Kako će sada ove dame ovde podići glas 

protiv nečega. Ovo je skandal najvećih razmera. Šta posle ovoga da ja očekujem ovde. Da li da 

očekujem da me neko izbuši kalašnjikovom iz zasede ili da me udari kamionom ili da mi stavi bombu 

pod vozilo. Očekujem da vi ili bilo ko od vaše administracije dođe za ovom govornicom i traži 

izvinjenje a da se počinilac kazni. 

Driton Ademi : Hvala, predsjedavajući! Pozdrav svima! Predsedniče, prošlogodišnji zahtev je bio, 

na trećem sastanku, ako ne grešim, da u petak, na dan džume, ne držimo sednicu. Opet radite istu 

stvar, ne poštujete ovu stvar. Ovdje je jednoglasno dogovoreno da se ne odrzavaju sednice u petak. 

Još uvijek postavljate petak za sesiju. Ne dozvolite da vam se dogadja sljedeći put! O tome treba 

malo voditi računa, jer većina nas zna kakva smo mi zajednica, čak i na zahtjev svih poslaničkih 

grupa. Nadam se da će to biti razmotreno sledeći put! 

Uran Halimi : Ne znam da li je ovo definitivna naredba. Sa vjerske tačke gledišta, znam da je petak 

poseban dan, ali posao koji radimo je običan dan, to je radni dan, Dritone. Da je je subota, nedelja, 

bilo bi u redu. Međutim, mi ćemo razmotriti vaš zahtjev. Nastavljamo sa dnevnim redom. Hoće li 

neko drugi uzeti riječ? Stavili smo to na glasanje. Ko je za ovu agendu? Ko je protiv ove agende? 

Uzdržavanje? Onda imamo 21 glas za, nula protiv i nula uzdržanih, dnevni red je usvojen. Pređimo 

na prvu tačku, a to je usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka. Ako neko ima nešto da doda u vezi 

sa zapisnikom sa prethodnog sastanka, molim da mi se javi. Ako ne, stavljamo na glasanje. Ko je za 

prvu tačku dnevnog reda? Ko je protiv? Uzdržavanje? Sa 22 glasa za, nula protiv i nula suzdržanih, 

usvaja se prva tačka dnevnog reda. Nastavljamo sa drugim, to je Finansijski izvještaj januar-jun 

rashoda za 2023. godinu. Hoće li neko uzeti riječ prije nekoga iz izvršne vlasti? Ako ne, onda 

pozivam predstavnike izvršne vlasti da uzmu rec! 

Qamil Kolloni : Pozdrav svima! Dozvolite mi da u ime izvršne vlasti predstavim Izvještaj o 

implementaciji od januara do juna. Mislim da su svi delegati dobili materijal i vjerujem da ste ga 

pažljivo pročitali. Bitno je da vam samo u kategorijama budžeta naglasimo kako je to realizovano od 

januara do juna. Bilo bi lijepo razgovarati i analizirati ovaj izvještaj nakon što od vas dobijemo 

pitanja ili komentare ili sugestije. U odnosu na prošlu godinu, budžetska kategorija Plate i dodaci, 

možete vidjeti u tabeli broj dva, imamo povećanje zbog zakona o platama. Što se tiče budžetskih 

troškova, za plate i dodatke potrošili smo 2.204.000. U odnosu na prošlu godinu imamo povećanje 

koje inače utiče na koeficijent i Zakon o platama. Ovo povećanje utiče na 25,54%. Što se tiče roba i 
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usluga, u odnosu na 2022. godinu takođe imamo povećanje, gdje smo potrošili 309.037,38 eura, u 

odnosu na prethodnu godinu od 235.371 eura. Dok kod opštih opštinskih usluga takođe imamo 

povećanje zbog cena, 82.714 evra, u poređenju sa 2022. godinom od 65.389 evra. Dakle, što se tiče 

subvencija i transfera, ove godine imamo više subvencija za aktivnosti koje samo vi znate, s obzirom 

na organizaciju Balkan festivala. Mislim da što se tiče troškova kapitalnih investicija imamo malo 

više povećanje u odnosu na prošlu godinu, ali projekti su u toku, uplate ovog mjeseca počinju da se 

zbrajaju i povećavaju i nemaju veći uticaj na ukupni budžet. Nadamo se da će, uz tempo radova koji 

se izvode, u narednim mjesecima doći do isplata kapitalnih ulaganja. Nešto posebno, dok nemate 

pitanja, mislim da ste svi pažljivo pročitali ovaj izvještaj. Ako nemate pitanja, to je ono što sam vam 

predstavio na početku. Nadam se da ćemo uz pitanja koja ćete postaviti pokušati da vam damo 

dodatna pojašnjenja. 

Uran Halimi : Hvala, direktore! G. Nedžmidin Sejdilar je zatražio riječ. 

Nedzmidin Sejdilar: Poštovani direktoreObzirom da imam nekoliko nejasnih stvari upitaću vas 

direktno i nadam se da ću dobiti kvalitetan, direktan i precizan odgovor. Prva stvar koja je u tabeli 

troškova, jesu troškovi interneta koji su se od prošle godine povećali za tačno 1.000 EUR. 2022 

godine, stranica broj pet, vi ste u prvoj polovini godine platili troškove interneta 1139 EUR, 2023 

godine u prvoj polovini godini ste platili 2113 EUR, obzirom da mi je internet poznata kategorija 

nemam informaciju da su cene porasle, kako ste uspeli za da 1.000 EUR povećate ove troškove. 

Zamolio bih da mi date precizan odgovor. Druga stvar, na istoj stranici imate subvencije za 

kancelarijski materijal. Prošle godine ste potrošili 8770 EUR dok ste ove godine potrošili 15.048 

eura. Sećam se da sam govorio da ste i prošle godine abnormalno veliku količinu novca ste potrošili 

na kancelarijski materijal. A sa druge strane nemate ni pristojne hemijske u administraciji. Hemijska 

sa kojom potpisujem ovaj spisak ovde je između 5 i 7 centi. Zanima me, gde se novac građani ove 

opštine troši i kuda ide novac građana ove opštine. Imamo ovde i subvencije nevladinih organizacija, 

ukupna suma subvencija za nevladine organizacije je 190.007 EUR. To je po vašoj tabeli na stranici 

broj 7. Od tih 190.000 EUR vi ste goranskom delu dali 4.000 EUR i 2.000 EUR na crno. Kada 

govorim na crno baziran se na vašoj odluci koju ste objavili na istom tom veb-sajtu gde ste meni 

postavili pornografsku sadržinu. Vi ste dodelili subvencije samo jednoj nevladinoj organizaciji u 

visini od 4.000 EUR pa dodatna nevladina organizacija koja se nalazi na ovoj listi bila je odbijena. 

Kako ste vi i na kojoj osnovi i na kojoj zakonskoj bazi vi njima naknadno dali 2.000 EUR i gde su te 

pare građana ove opštine potrošeni. Insistiram gospodine direktore da mi na ova pitanja date 

konkretne odgovore a Vas gospodine Jonuzi molim da ubuduće pratite procenat raspodele sredstava 

kada su u pitanju subvencije za nevladine organizacije. 
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Uran Halimi : Hvala, gospodine Sejdilar! G. Nexhat Selaj je tražio da govori, a za njim je bio g. 

Driton Ademi. 

Nexhat Selaj : Pozdrav svima!, direktore, na strani pet, šifra 13509, ostala oprema. Ako uporedimo 

2021-2022, tokom 2021. godine potrošeno je oko 4.300 evra, 2022. godine 1.300 evra, a za 2023. 

godinu je 13 hiljada evra. Nema tu greške, nije trebalo da bude 1.000, nego 13.000, ako uporedimo 

sa 2022, 1000% je više. Znači 13 hiljada eura. Za ostale uređaje bi bilo 1.000 eura, oni nekako 

zauzimaju prostor. 1 hiljada, 1.500-2.000, možda i nije velika suma. Sam po sebi, 13 hiljada evra je 

veoma veliki iznos, što se ogleda i u stubovima i stubovima. Direktore, vi me pratite, zar ne? Dobro. 

Da, na istoj stranici kod 14310 službeni ručak, čak 2021-2022 godina od 4 hiljade, 2023 7 hiljada, 

negdje za 100% malo više. Da li su povećani, da li su povećani i troškovi ručkova ili šta je to, ne 

mogu da razumem. Ali sa istim stubom, 14410, izvršenjem sudskih odluka, i to je iznenađujuće. Do 

2021. bilo ih je 1.100, 2022. 4.800, a 2023. 20.000. E sad, možda nam možete dati neki razlog, ja 

uvek govorim u smislu tih kolona i troskova koje ste izneli. Čak ih i svi članovi skupštine imaju 

ispred sebe. Možemo samo da napravimo poređenje, kod ostale opreme imamo 1000% promjene u 

odnosu na godinu prije 2022. U službenim ručkovima je 100%, u izvršenju sudskih odluka i ovdje 

ima preko 600% promjena. Sada me izvinite, naravno da ste nam dali neki razlog. Hvala ti! 

Driton Ademi : Hvala, predsjedavajući! Iako sam o tome manje-više razgovarao sa direktorom, u 

tabeli broj 6, na strani 6, subvencije za nejavne subjekte su 105 hiljada eura, subvencije za 

pojedinačne korisnike su 84 hiljade eura. Ali na strani 7, gde piše da je isplata za pojedinačne 

korisnike 105 hiljada evra. Ja, možda je bolje da to pustim, da se tabele br.6 i broj 7 ne poklapaju. 

Bolje je ovo poboljšati, jer nije u redu. Na spisku kapitalnih projekata realizovanih u periodu januar-

jun 2023. godine, izgradnja stadiona u Brešani obuhvata 50 hiljada evra. Samo 50.000 evra, ne znam 

da je taj projekat mogao da se završi, da je 50.000 evra pušteno. Svaka faza koja se može završiti, 

osim zida, za koji ne verujem da je moguća, koštaće 50.000 evra. Plus asfaltiranje ulica u Ulici boraca 

za slobodu, to je i moj kvart, ni ovde 41 hiljada evra... radovi se nastavljaju, ne mogu da spuste iznos 

koji je 41 hiljada evra, 42 hiljade evra negde . Odnosno, radovi se nastavljaju. Plus, renoviranje 

GCPPM-a u Dragašu, ne znam koja su vam plaćanja. Dobro je da direktor objasnil ova tri kapitalna 

projekta. Hvala ti! 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Ademi! Hoće li još neko riječ? Reč je zatražio g. Shpetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini : Hvala,! Pozdrav, predsedniče! Poštovani direktore, saborski kolege! Dragi 

građani Dragaša, sve vas pozdravljam! Neću stati da raspravljam mnogo o izveštaju o rashodima 

januar-jun, idem direktno na stranu broj 8, spisak projekata realizovanih u periodu januar-jun 2023. 

Radi se o dva kapitalna projekta koja su ovde evidentna kao što je završeno u selu Kuk. Prvi se odnosi 
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na izgradnju zaštitnog zida u školi "Samidin Emini" u selu Kuk, 17.409,50 eura. Dok se ovdje bavimo 

januar-jun, o nama će se razgovarati i znači da se ovdje plaća. Znate li da su radovi vrlo brzo završeni? 

Vidio sam ih, bageri i radnici su bili, a dosta posla je urađeno i plaćeno. Ali ipak u redu, potrebno je 

samo jedno objašnjenje. Da li je ovo konačan iznos ili se izdaje drugi dio ili druga rata za završne 

radove? Što se tiče asfaltiranja poljskog puta Kuk-Kapre, poštovani direktore, ne znam gdje je, niti 

šta je urađeno na putu 2.585,50 eura. Ako je moguće, dajte mi objašnjenje kakvi se radovi rade na 

ovom putu. Radovi su završeni prošle godine, negdje u novembru-decembru, znam. Ove godine tu 

ništa nije počelo. Dakle, ovaj iznos koji je pušten za ovu godinu mi ne odgovara i čekam odgovor. 

Hvala ti! 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Hajredini! Reč ima gospodin Nexhat Selaj, a nakon njega gospodin 

Jetmir Ajdini. 

Nexhat Selaj : Pozdrav još jednom! Gospodine direktore, pokockavanje  puteva u selu Zim 15 hiljada 

700 evra, na strani 8. Put jos nije uredjen kako je planirano u projektu, nema govora o kockama, 

nema ni o asfaltiranju, nigde to nije na dnevnom redu. U preliminarnoj sesiji u kojoj sam tražio da  

intervenišem, uvek malo po malo čak i kada odgovorim, radujem se zbog posla koji se radi da dam 

reč o projektu kako se kaže. Gradonačelnik je intervenisao, pokrilo sa pijeskom, kao što je bio skoro 

gotov u projektu, jer je to bila crna strana projekta. Ali ne radi se o kockama. Znači da se 15 eura 

računa kao potrošeni novac, a pokockavanje se ne radi. Sitni pijesak još nije stigao, a bočnici nisu na 

dnevnom redu. Dok ovdje pišu da su plaćeni i gotovi. Hvala ti! 

Jetmir Ajdini : Pozdrav svima! Pričajmo o Izvještaju troškova za prvih šest mjeseci. Vidimo da u 

nekim oblastima imamo enormno povećanje troškova, da krenemo od strane 5, kod troškova za robe 

i usluge po godinama, u putnim troškovima u zemlji imamo enormno povećanje u iznosu od 255%. 

Sa 9.500 koliko je bilo 2022. godine, ove godine je 24.500 eura. Da li su opštinski službenici mnogo 

putovali, da li su zloupotrebljavali službene automobile za lični posao ili zašto je tako veliki porast 

putnih troškova u zemlji? Imamo povećanje ostalih troškova za Vala mobilnu telefoniju. Od 8 hiljada 

do 11.500. Profesor Nexë je napomenuo da imaju ovu i drugu opremu, 13.400 evra. Kada je direktor 

izašao, objasnio nam je zašto su ti troškovi toliko porasli. Hvala ti! 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Ajdini! Reč ima gospodin Munir Jonuzi. 

Munir Jonuzi : Pozdrav svima, javljam se povodom toga što me je kolega Nedžmedin prozvao 

nekoliko puta u vezi subvencionisanja projekata. Slažem se sa Nedžmedinom da trebamo voditi 

računa u vezi procenata koje se odvajaju za finansiranje nevladinih organizacija kao i za 

subvencionisanje svih korisnika naših subvencija. Moja uloga u tome jeste isto koliko i njegova kada 

je reč o odabiru korisnika ovih subvencija. Svi smo mi odgovorni gospodine Nedžmedin, međutim, 
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ja, ti i delegati ove skupštine iz nevećinske zajednice smo najmanje odgovorni. Odgovornost treba 

da tražite kod potpredsednika za zajednice, kod svih direktora iz nevećinske zajednice koje baš briga 

za procenat. Kod šefa kancelarije koji je ujedno i predsedavajući komisije za dodelu projekata i 

subvencija koje se finansiraju od strane opštine. U pitanju su dva projekta. Mi se ponekad ljutimo 

zašto je jedan projekat odbijen a drugi je prošao, međutim, siguran sam da će nam izvršna vlast dati 

objašnjenje šta je sa ovim drugim projektom. Mislim da ste napravili grešku kada ste govorili za 

subvencionisanje nevladinih organizacija. Nevladine organizacije su subvencionisane sa 84000 

EUR. Slažem se da od te sume 6.000 eura je veoma mali procenat. Individualni korisnici su 

subvencionisani sa 105.000 EUR. Što se tiče sporne fotografije, ja sam iskreno začuđen da je takvo 

nešto objavljeno na našem sajtu i trebalo bi da administracija poradi na tome da se vidi od koga su 

dobijene te fotografije i zašto niko nije pregledao te objave. Osuđujem ovaj postupak i mislim da 

ovim nije nanešena šteta samo gospodinu Nedžmedinu, ne samo ovoj skupštini već i svim građanima 

ove opštine pogotovo iz nevećinske zajednice, a kad se ima u vidu da je bio jedan kulturni festival 

koji je organizovan u Brodosavce. Predsedniče ne zaslužujete da vam neko ovakve fotografije 

objavljuje na javnoj stranici opštine. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Jonuzi! Hoće li još neko riječ? Onda, ako izvršna vlast odgovori na 

ova pitanja, mogu preuzeti riječ 

Qamil Kolloni : Pošto su postavljena pitanja o skoro svim kolonama troškova za rast, bilo bi dobro, 

ne posebno za svakog delegata, nego da to analiziramo zajedno s njima, dajem vam pregled koji su 

bili uzroci ovih povećanja iznosa. Što se tiče putovanja u zemlji, tu je i prevoz učenika osnovnih 

škola, oni su uključeni u prevoz u zemlji i ovi troškovi se plaćaju. Što se tiče putovanja u inostranstvo, 

iza nas su poseta Turskoj i poseta Skadru, u Albaniji. Što se tiče 910 eura džeparca, oni pripadaju 

službenici za rodnu ravnopravnost. Što se interneta tiče, molim Nedžmidina Sejdilara, pošto ste 

postavili pitanje vezano za internet, treba da znate da su neke škole plaćale internet, jer imaju ugovore 

sa inostranim međunarodnim organizacijama, do 2022. godine, a za ovu godinu ove škole 

kontinuirano plaćaju od Opština, imamo ugovorne obaveze od donatora i iz tog razloga su uticale na 

povećanje, takođe malo cena koja se promenila, to je takođe uticalo na povećanje. Što se tiče troškova 

Vale, donesena je odluka da se i direktori škola naplaćuju, a počeli smo i da ih opremamo radi 

komunikacije. Što se tiče press službi u marketingu, znate da je opština Dragaš po prvi put 

predstavljala i podržala poslovanje na Sajmu turizma, gde smo bili primorani da štampamo turističku 

ponudu i promotivni materijal opštine na tom sajmu. su uticali na ove troškove, iz razloga što u 

drugim godinama ne postoji takva reprezentacija opštine. Što se tiče ugovornih usluga, znate da su 

od prošle godine, od kada smo dobili preporuku, raskinuti ugovori o radu, povećali smo i održavanje 



7  

grada i čišćenje grada jednom sedmično, a ovi su takođe pogođena povećanjem cijena. Imamo tu i 

druge troškove koji su još manji, ne stajem na njima. Što se tiče ostale opreme, održava se i gradska 

oprema, što utiče na vrijednost, jer smo mi plaćali održavanje gradu, a to je sada uticalo na povećanje 

troškova. Održavanje, čišćenje grada, električne mreže, električnih kablova, sve se to radi u okviru 

održavanja grada. I neki prethodni dugovi koje grad ima iza i mi smo ih ovdje pokrili ovim 

sredstvima. Medicinski materijal, laboratorijska roba, takođe je manje u odnosu na prošlu godinu. 

Službeni materijal za čišćenje smo dobili uz tender još malo i imamo za higijensko održavanje. Što 

se tiče službenih ručkova, plaćen je ručak za Islamsku zajednicu tokom mjeseca Ramazana, ručak su 

dobili sabornici, KF 'Opoja' koji su napredovali. Dana 8. marta Glogovac su posetile žene naše 

opštine. Takođe za 8. mart, uručen je ručak nastavnicima naše opštine. Ovo je uticalo na povećanje 

službenih ručkova. Što se tiče izvršenja sudskih odluka Nedžo, žao mi je što moram da kažem, to su 

PDK-ove 2021, one su iz 2021, možete da dođete sa specifikacijom, nemamo izlaz, to su sudske 

odluke koje nas koštaju, jer uplate nisu izvršene. U 2022. imate i Izvještaj revizora, da su sve isplate 

izvršene, ali su nažalost stigle one za 2021, ali se ne završavaju. I na drugoj sesiji sam rekao, nemojte 

previše unositi jer smo vam platili i 2016. godine. Hteo sam da vas obavestim da su iz 2021. Ako 

želite možete doći i dobiti specifikaciju za svaku fakturu posebno. Mislim da sam većini vas 

odgovorio, ako vam nešto nije jasno, možete mi postaviti pitanja, to je i predsjedavajući i ja bih vam 

mogao dati dodatna pojašnjenja ako je potrebno. Da, za kapitalne projekte treba da znate jednu stvar, 

da rukovodioci, koliko je posao obavljen, čim potpišu, dobijamo fakturu za plaćanje. Direkcija je 

dužna da ih izvrši. Menadžer projekta je odgovoran za to koliko je posla završeno, a koliko nije 

završeno. To su kontinuirana ulaganja, do trenutka kada se završe mi smo dužni. Do ove faze smo 

platili ovoliko. Što se tiče pitanja kvaliteta o kojem je Nexha govorio i nezavršenosti do kraja, 

odnosno, postoje kapitalne investicije u budućnosti i projekat nije u potpunosti završen, nisu izvršene 

sve isplate. U trenutku kada komisija i rukovodilac projekta saznaju, mi im plaćamo onoliko koliko 

je obavljen posao, tako da privrednici nemaju poteškoća u realizaciji projekata. Zapravo, sve se to 

temelji na uputama koje nam daje projekt menadžer. To je tehničko izdanje, kao što ste rekli. 

Vetim Ramadani : Poštovani predsedniče! Poštovani predsedavajuci! Poštovani delegati! Zatim 

sam kompenzirao i neke druge dijelove direktora finansija. Vodio sam beleške dok ste vi uzimali reč. 

Počinjem od gospodina Sejdilara. U odnosu na kategoriju u budžetskoj šifri 13310, a to su troškovi 

interneta, samo radi pojašnjenja, troškove interneta za polovinu škola naše opštine do 2022. godine 

pokriva UNICEF organizacija. Nakon 2022. godine, pored Organizacija UNICEF-a koja je pomogla 

u plaćanju interneta, obezbijedila je i informatičku opremu, odnosno računare i laptopove za potrebe 

osnovnih škola. Dakle, sve osnovne škole su opremljene, ako se ne varam, sa pet laptopova, svaka 
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matična škola o kojoj govorim, znači od ukupno 12 škola. Što se tiče šifre budžeta 13610, odnosno 

u kategoriji 'nabavka kancelarijskog materijala', opština Dragaš, odnosno Direkcija za administraciju 

je izvršila jednokratnu nabavku belog papira u formatu A4, od neuspeha centralnog ugovora o 

snabdevanju. je bio problem i kao rezultat toga, CPA nam je dozvolila da izvršimo takvo 

snabdevanje. Sam po sebi ovaj šalter jednokratnog snabdevanja ima vrednost blizu 6.900 evra, 

odnosno blizu 7 hiljada evra, a nabavka je bila jednokratna za celu budžetsku organizaciju, 

uključujući sve osnovne škole, opštinsku upravu, KKMF, QMF, MFA i sve institucije. Iz tog razloga 

već imamo zalihe za skoro polovinu naredne godine. Što se tiče poslanika gospodina Nexhata Selaja, 

on je izneo četiri pitanja ako se ne varam. Prvo je to šifra 13509, koja se odnosi na drugu opremu, pa 

je pokrenulo pitanje zašto je vrijednost povećana sa 1.388,50 na 13.461,00. Kako je istakao direktor 

finansija, radilo se o održavanju grada. Druga oprema su lampe koje su bile oštećene u trenutku kada 

smo mi došli na dežurstvo. Mi stojimo iza proširenja mreže preko električnih kablova, kupili smo 

električne kablove. Neću da uzvraćam, ali ako uđemo tamo, činjenica je da je to vrijeme prošlo, ali 

vaši dugovi i dalje ostaju. Platili smo 10 hiljada eura duga u ovoj kategoriji budžeta. Tada sam 

službeno pokazao ovaj trud Uredu za finansije. Dakle, 10 hiljada eura je bio naslijeđeni dug, a 

pridodat je i ovaj trošak održavanja, blizu 3 hiljade eura, premašio je vrijednost od 13.461 euro. Što 

se tiče ekonomskog koda 14310, službeni ručkovi su, kako je direktorica navela, svi službeni ručkovi 

koji su održani, počevši od iftara sa Islamskim zajednicama, KF 'Opoja', skupštinarima i 

Kancelarijom za ravnopravnost polova. Za sve ovo, možete mi odgovoriti, u mogućnosti smo pružiti 

dokaze o kompletnim finansijskim izvještajima. Što se tiče pozicije 14410, izvršenje sudskih odluka, 

činjenica je da se radi o značajno rastućoj vrijednosti, sa vrijednosti od 4.835 eura prešli smo na 

vrijednost od 20.979 eura. Pored toga što su preko izvršitelja izmirene obaveze za dio obrazovnog 

osoblja, odnosno za 2019-2020. godinu, da vas obavještavam i da su računi koje donose direktori 

škola, koji ovdje radi korektnost, nisam ih pomenuo poimence, ali je kupljena ozbiljna odeća, 

odnosno odeća direktora i osoblja koju nismo prihvatili kao fakture i ona je završila kod sudskog 

izvršitelja. Imamo dokaze za sve o čemu pričamo. Znači, direktori škola, ne svi, kupili su platnene 

podove, ozbiljnu odjeću, a tako nešto je bilo neprihvatljivo sa naše strane. Pošto su te fakture, u 

momentu kada ih opština ne prihvata, lažno stavljene, bez potpisa direktora stvari, ušle su u protokol 

i kao takve su završile kod izvršitelja a sudski izvršitelj nasilno uzima novac. Tužilaštvo dobro zna, 

izvršilac ih je uzeo, to su bankovne transakcije Jetmire, ne možemo više da igramo ulogu tužilaštva. 

Ne, nije sve 20 hiljada evra, moramo da budemo tačni, naglasio sam ranije. Ali ovdje ima faktura 

koje su odbijene, jer je sadržaj fakture bio "mnogo stvari", mi smo i tako nešto zaustavili. 

Neregularnost, ako se radi o meni, digni glas Jetmire, ja vjerujem da je ovdje ispred tebe moćniji 

glas, postoji glas, postoji figura, otvoren sam da tužilaštvo razgovara sa mnom kao i sa svima ko je 
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odgovoran. Nema većeg dokaza od ovoga. Imamo svjedočanstvo, naše svjedočanstvo je više glasa i 

slike. Finansijski ostaci, finansijski tragovi nalaze se u trezoru. Tražim od tužilaštva da ispita. Ovo 

nije sve, ima još stvari koje nisu bitne u ovom trenutku, jer govorimo o budžetskim kategorijama. 

Što se tiče kapitalnih investicija, g. Nedžat Selaj, koji je pokrenuo pitanje u vezi sa asfaltiranjem 

puteva u selu Zim, vredeo je 12.720 evra. Dakle, na tom putu su urađeni iskopi, nasipanje, predmerne 

kategorije, napravljeni neki rovovi i kanali, a od ukupno izdvojenog budžeta rukovodstvu sela Zim 

je ostavljeno 9 hiljada evra da odluči gde će biti. dodijeljena kao druga faza. Da, u okviru ove 

pozicije, obezbeđenje je u zavisnosti od potreba sela. Što se tiče pitanja gospodina Dritona Ademija 

u vezi sa subvencijama, činjenica je da je to tehnička greška, to je propust, znači da se naslov 

pojavljuje drugačije na prethodnoj stranici, drugačije na stranici na kojoj su prikazane sve subvencije. 

Promijenjeno je samo ime, bila je greška, broj nema razlike. Što se tiče kapitalnih investicija koje je 

prikupio g. Ademi, što se tiče pokrivanja stadiona u selu Bresanë u iznosu od 50 hiljada evra, do 30. 

juna 2023. godine, ukupna uplata koja je dodeljena predstojniku je povećana do 50 hiljada eura, pošto 

su izvedeni svi radovi koji obuhvataju ovu vrijednost, počev od uklanjanja ograde postojećeg 

stadiona, iskopa, proširenja osnove, postavljanja ploče, zida, pa do trusses. Jedina tačka koja je ostala 

nedovršena do ovih trenutaka o kojima govorimo jesu hirovi. Za ovo, dobro znate, ranije smo 

razgovarali o organizaciji Festivala 'Opoja Valëzon', budući da je obaveza gradonačelnika bila da 

ovaj stadion bude spreman za slučaj da bude kišnih tragova, za Festival bi on trebao biti tamo . Dakle, 

jedina pozicija, i zbog toga je dinamika radova išla brže, ostala je samo neplaćena kaprijata. Vjerujem 

da se danas, ako se ne varam, u ovim trenucima o kojima je riječ, odlučuju i o hirovima. Što se tiče 

asfaltiranja puteva i obnove KKMF-a, i ovdje je manje-više ista situacija, riječ je o radovima koji su 

u toku. Čak iu provinciji, znate dobro, veliki dio puteva je već završen. Oni nisu finalizirani, ali u 

trenutku kada se kocke dodjeljuju na terenu, znamo da supervizor ima puno pravo da daje saglasnost, 

jer se ne mogu ponovo povući. Ali finalizacija se još nije dogodila i izvještaji o prijemu nisu završeni. 

Prve situacije su završene, govorimo samo o prvim situacijama do mjeseca juna. Što se tiče 

renoviranja KKMF-a, vjerujem da je svako ko je tamo bio nedavno vidio da su u toku radovi na svim 

spratovima, počevši od apoteke. Dakle, imamo otprilike 37 vrata ljekarskih ordinacija koja su 

zamijenjena. Od danas je u toku i polaganje EPOXIT-a. Ugradili smo vrata koja razdvajaju odjele i 

slične stvari, što opravdava situaciju o kojoj je riječ. I poslanik Shpetim Hajredini je, ako se ne varam, 

pokrenuo pitanje kapitalnih investicija u vezi sa uplatama u selu Kuk, izgradnje zaštitnog zida u školi 

„Samidin Emini“. Do 30. juna vjerujem da ste i sami izašli i pregledali radove, pomno ih pratili, 

dobro znamo da po mjeri nemaju sve pozicije jednaku novčanu vrijednost. Odbrambeni zid je 

drugačiji kada je urađeno betoniranje i armiranje, jer se na to izdvaja najveći dio novca, a pošto je 

završena izgradnja odbrambenog zida u školi 'Samidin Emini', samo pokrivanje Ulaz u školu ostaje 



10  

da se zaustavi jak vjetar tokom zime i unošenje snijega u unutrašnjost škole, ostalo je sve opravdano 

predmjerom. Čak i kockanje na putu Kuk-Kapre, govorimo o trogodišnjem projektu koji je bio, 

zadnja vrijednost je ovogodišnja koja je dodijeljena. Odbornik Jetmir Ajdini također je izrazio 

zabrinutost u vezi sa šifrom 13140, koja se odnosi na putne troškove u inostranstvo i male troškove 

- džeparac. Ne, putni troškovi na licu mjesta imaju nultu vrijednost jer se ne plaćaju putni troškovi 

na licu mjesta. Ako opštinski službenik ide na obuku u Prištinu, mi to ne možemo da platimo. Mislite 

na prvu poziciju? Prva šifra 13130 putnih troškova u zemlji, odnosi se na prevoz učenika, govorimo 

o osnovnim školama, o tome smo razgovarali i prošli put. Takođe, ova pozicija uključuje i uplate za 

prevoz učenika osnovnih škola koje smo izvršili na zahtjev Vlade Republike Makedonije za 

postavljanje svijeća povodom Dana nezavisnosti. Ako niste upoznat, vjerujem da je predsjedavajući 

svjestan, da je, ako se ne varam, bio prisutan. Iz Vlade je bio poziv za prevoz učenika. Paljenje svijeća 

je bilo simbolično i organizovan je prevoz za sve osnovne škole da pošalju svoje učenike 9. razreda 

ako se ne varam. Ovi troškovi se odražavaju u ovoj tački. Što se tiče pozicije 13320, što se tiče 

dopune telefona, razlog zašto je povećan je normalan, kako je rekao i direktor finansija, doneta je 

odluka predsednika opštine da se dopune telefona direktorima škola, jer su i oni dio internog 

institucionalnog lanca upravljanja. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala! Govori direktorka za kulturu, omladinu i sport 

Liridona Misinaj : Pozdrav svima! Poštovani predsedniče! Poštovani članovi Skupštine! 

Nedžmidine, razumijem tvoju zabrinutost, ali da ti kažem da sam prilično sigurna da bi to moglo biti 

samo sjenka trenutka svjetlom koje se dogodilo na bini. Čim ste uzeli riječ i iznijeli tu svoju 

zabrinutost, ušala sam i istražila. Mislim, ista fotografija, takođe na televiziji OPOJA koja ju je 

objavila, senčenje je samo u drugom položaju. Ne dozvoljavamo i nikada ne dozvoljavamo da se desi 

ovakva zloupotreba, budite sigurni u to posebno za vas, s obzirom da ste najglasniji poslanik u 

Opštini Dragaš. Što se tiče organizacije „Demokratska omladina gora“, koja je podržana na nezakonit 

način, to takođe nije tačno. Ova organizacija je iskoristila rok za žalbe i preko Komisije, koja je 

odlučila da ova organizacija bude subvencionirana ovakvim finansijskim sredstvima. Takođe, u 

dijelu Gore, u dijelu nevećinske zajednice, dodijeljene su subvencije NVO 'Zaeno za Brod', što je 3 

hiljade eura za Dane dijaspore, 'Demokratska omladina gora', NVO 'Biser' i EMKAC bend, za 

organizacije koje će se održati od 31. jula do 8. avgusta u čast Dijaspore. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala! Još uvijek imamo zahtjeve za riječi od izvršne vlasti. Predsjedavajući je tražio 

riječ. 

Bedžet Dželadini : Poštovani predsedavajući, zamenice predsedavajućeg, poštovani delegati, još 

jednom vas pozdravljam i zahvaljujem vam na učešću na ovom sastanku! Odgovoriću samo na 
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pritužbu g. Nedžmidina Sejdilara u vezi snimanja njegove fotografije na web stranici Općine. Mislim 

da je ovo insinuacija gospodina Sejdilara ili neki san i tu nema istine, ni sa montažom ni sa 

photoshopom. Fotografija je originalna, tu fotografiju niko nije dirao i način na koji je snimljena, 

način na koji je fotografisana, kako je postavljena na sajtu opštine. Možda je greška u odabiru 

fotografije, možda ima i drugih fotografija, može izabrati fotografiju koja se ovoj osobi više sviđa, 

ali mi nemamo mogućnost da ih pitamo koju fotografiju najviše voli da stavimo na web stranica.. 

Gospodine Sejdilar, možete vrlo dobro pogledati tu fotografiju i vidite da iza vaše fotografije stoji 

član ansambla ShKA BRESANA. Bilo je dosta smetnji boja i svjetla, a slika je izgledala baš kako 

ste i pretpostavljali. Slušaj, imaš legitimno pravo tužiti općinu ako sumnjaš da ti je nešto namjerno 

urađeno i ako sumnjaš da je ovo fotošop. Slobodno me tužite, ali garantujem vam 100% da ova slika 

nije nimalo manipulisana. Ako vam se ne sviđa ova slika, možemo je promijeniti u potpuno drugu. 

Inače, to nije photoshop, to je vaša originalna fotografija. Čak i kada su u pitanju subvencije, procenat 

pravedne raspodjele finansija se ne mjeri kako misli gospodin Sejdilar. Imamo klubove i NVO koje 

su opštinske, KF OPOJA nije albanski klub za Albance, već opštinski fudbalski klub, koji predstavlja 

našu opštinu sada u Drugoj ligi. Takođe, Šahovski klub je opštinski klub, koji predstavlja našu 

opštinu na nivou Kosova i šire. Takođe, postoje i drugi klubovi koji su jedini u opštini koji imaju 

koristi i subvencije na osnovu javnih apela. Dakle, mi se ističemo na nivou Kosova kao opština koja 

nikada nije prekršila, kako u upravljanju PDK, tako i u našoj upravi, pravednu finansijsku raspodelu 

sredstava u celini. Ako sumnjate, možete slobodno formirati komisiju i to dokazati. Prošle godine je 

i ovaj procenat bio malo pozitivan u smislu pravedne finansijske raspodjele, dok ćete se u ovoj godini 

uvjeriti da će na kraju godine, naravno, postotak od 41,30% biti ostvaren sto posto. . Hvala ti! 

Uran Halimi : Hvala,! Hoće li mi još neko uzeti riječ? U stvari, g. Nexhat Selaj je tražio reč za 

odgovor, a za njim i g. Sejdilar. Reč je za repliku. 

Nexhat Selaj : Pozdrav još jednom! Direktor finansija i direktor uprave! Direktore uprave, sve što 

je negativno, saznali smo od vas. 2021-2022 bićete upravljani na čelu godine. 13 hiljada eura nije 

džeparac. Nisam hteo da unesem šifru 13141, mali troškovi - džeparac 910 evra. Može se desiti, 

može mi se desiti i više, nije to veliki problem. Za šifru 13509 ostala oprema 13.461 eura. I ja sam u 

Dragašu, ovo nije mala suma novca da kažem druga oprema. Ovdje treba precizirati šta je potrošeno. 

Sušite neke lampe, neke lampe 13 hiljada evra. Ovo je iznenađujuće. Neposredno prije toga, 2021. 

ima ih 4.300. Ako ste uložili, uložili ste u 2021. Čini se da ste uradili posao 2021, u 2022 imate 

intervenciju 1.300. U redu, napredovali ste u investicijama i prilagođavanjima. Osim u 2023, nemojte 

to izbacivati iz dugova, jer ovo su 2 i po godine vladavine. 13 hiljada i 500 evra nisu troškovi, ostala 

oprema, jer je to jako velika suma. E sad bi bilo dobro, ne kažem ništa zloupotrebljeno, bilo bi dobro 
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da postoji specifikacija, specifikacija šta su ovi "drugi". Ne dobijamo 900 eura džeparca, to je malo. 

Znam koliko se plaća džeparac, prijatelju, ručak košta 100 eura, ako možeš da mi navedeš razlog. 

Problem nije tu, pitanje je 13 hiljada evra. Hvala ti! 

Nedzmidin Sejdilar: Gospodine predsedniče, koliko ja znam fudbalski klub Opoja ima status 

privatnog preduzeća, tako kažu registri republike Kosova. Ne može fudbalski klub Opoja biti 

opštinska nevladina organizacija. Nijedna nevladina organizacija ne može biti opštinska. Ja znam da 

vi sa vlasti kao najveće oružje imate nevladine organizacije, tu je i gospodin koji sedi pored vas kome 

redovno poklonite po nekoliko hiljada eura. Da vas mora da vas zaštiti. Meni je sve to jasno da su 

nevladine organizacije postale najbolje oružje vlasti. Ja sam ovde pitao za 2.000 EUR koje ste dali 

mimo odluke. Vi ste ovde i vaša komisija je ovde donela odluku o subvencionisanju nevladinih 

organizacija, gde je nevladina organizacija Demokratska omladina Gore izbačena. Nije ispunjavala 

uslove, tako je bilo postavljeno na istoj toj web stranici gde ste moju porno fotografiju stavili. Tu 

sam pročitao ja se tu informišem. Ja se ne informišem po hodnicima i špajzovima. Tu ste vi napisali 

da ta nevladina organizacija ne ispunjava uslove, a posle toga ste im dali 2.000 EUR. Kako su posle 

toga počeli da ispunjavaju uslove ako nisu ispunjavali uslove pred komisijom, zato je meni nejasno. 

Ja ne govorim o novcu sa kojim su se subvencionisane nevladine organizacije posle drugo 

šestomesecje, ja govorimo o prvom. To nam je na dnevnom redu. To što ste vi subvencionisani 

nevladine organizacije gospodina Rahte sa 3.000 EUR taj će mo izveštaj imati u drugom 

šestomesečju. A sada govorimo o prvih šest meseci ove godine. Gde ste na konkursu odbili tu 

nevladinu organizaciju a posle ste im dali 2.000 EUR. Kako ste dali te 2.000 EUR ako ste ih pre toga 

odbili. Primer, ako ja želim da stavim fontanu na kružnom toku i komisija je odbila moj predlog, 

posle toga mi dodeljujete još 2.000 EUR, kako?. Kad je komisija odlučila da ne ispunjavam uslove. 

Druga stvar, gospodine predsedniče ja nisam pomenuo Photoshop. Treća stvar reflektori na tribini 

su bili ispred nas i ne postoji ni jedna šansa da je na toj fotografiji odraz senke. I treća stvar ako 

devojka iza mene nosi crvenu boju to se ne može po mešati sa sivom bojom. Od svega ovoga 

najbitnije jeste, ja i da sam izašao go na toj bini, ne objavljuje se na toj web stranici opštine ovakav 

materijal. I vi sada kažete mi smo odabrali te fotografije za postavljanje na web stranici. Kada vidite 

da je fotografija neprikladna jednog javnog službenika, to se ne objavljuje. A ne još pravite tu foto 

montaže i mislite da ćete time nešto pametno uraditi. Neka vidi narod sa čime se ovde bavite, pa da 

vidimo koga će sledeći put da donese na vlast. Ja vam garantujem da vi više vlast nećete okusiti. Ja 

se više neću baviti politikom ali ću vas srušiti. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Sejdilar! Reč je zatražio g. Samidin Xheladini, a nakon njega reč 

je zatražio direktor administracije za odgovor. 
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Samidin Dželadini : Dragi prisutni, pozdravljam vas! Jako sam zabrinut, više nego Nedžmidini i 

gradonačelnik. Tražim pravu istragu, od A do Ž. Neka istina izađe na videlo, jer sada smo u dilemi. 

Garantujem da vam ovo nisu uradili nadležni. Ako je to urađeno, to je uradio neko drugi. Može se, 

ne možemo mi za to kriviti , ali ako je vama urađeno, to je urađeno namjerno za vas, bez scena. U 

pravu ste što ste izrazili zabrinutost. Ali ja vam garantujem da vam ovo nije uradila vlada. Tražim i 

istragu, tražim i da Skupština odluči da li se ova istraga sprovede do kraja. Snažno i definitivno tražim 

da se ova istraga otvori i istina izađe na vidjelo. Hvala ti! 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Dželadini! Bolje je biti oprezan u ovim slučajevima, međutim, 

može doći i do propusta. 

Vetim Ramadani : Hvala,! Zatim, što se tiče pojašnjenja za gospodina Selaja. Bio sam u Uredu za 

finansije i dobio sam original podatke za džeparac, kao i podatke za svakog službenika posebno 

koliko su primili, a ovi najbolje odražavaju izvještaje koje je svaki od njih popunjavao za obavljena 

putovanja . To znači da je to džeparac koji se izdaje u Cash formatu, preko službenika za imovinu, 

kao pokriće za svoje troškove koje čine opštinski službenici. To je izuzetno mali iznos, ali ja imam 

spisak svakog od njih ovdje, ako ih možete dati. Što se tiče pozicije 13509, ostala oprema, bio sam 

dole, kao što sam pomenuo, u Uredu za finansije i dobio sam original predmeta koji je procesuiran 

kao uplata, tako da je to bila sedma isplata za ovu godinu i bila je tri- godine ugovor, ugovor za koji 

smo utvrdili da je validan, a njegovo dejstvo je bilo do prošle godine. Zbog nedostatka sredstava, za 

ovu godinu ostaje obaveza u iznosu od 9.999 eura. Onda ih možete dati i lično se uvjeriti. Što se tiče 

radova koji su urađeni, korektnosti radi, pošto se raspravljalo o ovom pitanju, radi se o privrednom 

operateru „Multi Biznes Group Sh.PK“ u Prizrenu a tema ovog projekta je bila instalacija i 

održavanje javnih rasveta u gradu Dragaš, trogodišnji projekat. Vrijednost plaćanja 9.909,90 eura. 

Što se tiče radova koji su urađeni, krećem brzo, pokušavam da prođem neke od glavnih pozicija. 

Rasveta lonac E-40 snage 50, nabavka i ugradnja lampe LED tehnologije, svetiljki dizajna i kvaliteta 

po evropskim standardima, mehanička zaštita, stabilnost u radu, efikasnost, temperatura, njegova 

specifikacija, 125 komada u vrednosti od 2.250 evra. Kopanje kanala za polaganje kabla javne 

rasvete, zatim nabavka i montaža izolacione obujmice 120 komada po 6 evra 720 evra. Isporuka i 

montaža kabla 3x2.5mm, 150 komada, 4 evra komad, ukupno 600 evra. Nabavka, transport i montaža 

rebrastih cijevi 3 komada od 2 eura, 6 eura. Nabavka, montaža i spajanje papučica 25mm, za spajanje 

i spajanje kabla, 100 komada od 4 eura, 400 eura. Isporuka i montaža samonosećih kablova od 

aluminijuma poprečnog preseka 800 komada od 4 evra 3200 evra. I još nekoliko sličnih pozicija, za 

koje ste sada donijeli dosije, čija je ukupna vrijednost 7.719 eura. A u odeljku B ugovora, odnosno 

aneks-ugovora, kaže se: radovi održavanja i popravke javne rasvete su 40% vrednosti ugovora, gde 
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su među najvažnijim pozicijama radovi sa kranom, karoserija, za popravku prema na zahteve 

Opštine, proširenje postojeće mreže, pošto grad Dragaš ima povećanje broja naselja i smatralo se da 

je potrebno proširiti mrežu, bilo od dela prema Fabrici, bilo dela od Radeše , dio iz Šajnja, a sve to 

iznosi 2.190,80 eura a ukupna situacija iznosi 9.909,90 eura. Iz tog razloga, sada ga dovodite da vidi 

svedočenje, jer prof., kao što sam rekao na početku, mi govorimo samo sa činjenicama. Hvala! 

Uran Halimi : Direktore, ostanite tu na trenutak, ako možete, postaviću mu pitanje. Direktore, imam 

pitanje za vas. 

Nexhat Selaj : Pozdrav još jednom! Direktore, nemojte to shvatiti preozbiljno, da su ovi drugi uređaji 

omalovaženi, jer nisu male vrijednosti. U redu, osim 13.000 eura uz izgovor "ostalu opremu", ovdje 

je neko odradio odličan posao. Nakon toga je trebalo dati objašnjenje gdje, ali ne prvo za koje ste 

rekli da smo pronašli iz prošlosti. Oni su investirali, ali prošli dug i investicije napravljene ove 

godine. Idite na put. Ovo obrazloženje koje ste izneli potvrđuju da 13 hiljada evra nije drugi novac, 

to je novac uložen na pravom mestu iu pravo vreme. Hvala ti! 

Uran Halimi : Mi smo ovdje imali pritužbu na tu NVO u Gori, koju je pomenuo gospodin Sejdilar, 

tada je i direktor pokušao da da objašnjenje. Rekao je da je subvencionisanje ove NVO zato što ima 

neku zamerku, zar ne? Pitam ako je za iste aktivnosti, da li je ista djelatnost? Ako prvi put ta NVO 

nije bila subvencionisana za tu aktivnost, a druga NVO je subvencionisana, čak i kada ona ima 

pritužbu, postoje dve organizacije ili dve NVO koje su subvencionisane za iste aktivnosti. Ovo se ne 

poklapa, gospodine direktore. Ta nevladina organizacija koju je gospodin Sejdilar pomenuo. Sejdilar, 

možeš li doći na govornicu i pojasniti koja je to NVO koja je dobila dodatnih 2.000 eura za istu... 

Nedžmidin Sejdilar : Predsjedavajući, izvinjavam se, ali ovdje mi se čini da ni direktor, ni 

predsednik, niti bilo ko koristi prevod, onda se ne razumijemo. Ovdje je posao vrlo jednostavan. U 

2023. godini, u petom mjesecu, raspisan je konkurs za subvencionisanje NVO za Dan Goranaca. 

Nevladine organizacije su se prijavile. Od ovih NVO subvencionisana je samo rođakinja Uzair 

Hamza, jer je Uzair Hamza bio predsednik te Komisije. Situacija mi je vrlo jasna, ali sam želio 

odgovor koji mi je dala izvršna vlast. I šta se desilo? Prema njegovim riječima, kada su objavili 

rezultat da su ostale organizacije odbijene, organizaciji "Demokratska omladina gora" je dato 2 

hiljade eura na crno, bez odluke Komisije, da na Komisiji nije uspela, nije ispunila kriterijume. Onda, 

nakon sto su subvencionisali rođakinju Uzair Hamze, dali su im 2 hiljade evra da ćute. Ali oni ćute, 

ja nisam. Zanima me kuda ide novac ovih građana. Hvala! 

Uran Halimi : Ja razumijem da i ovdje postoji sukob interesa, da je predsjedavajući Komisije 

subvencionirao našu organizaciju i da stvara porodični odnos, razumijem da postoji i sukob interesa, 

dragi direktore. Možete li nam dati neko pojašnjenje o ovome? Ako je Sejdilar nepouzdan i klevetnik, 
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bolje je zaustaviti ove klevetnike. Koristite sudska sredstva da zaustavite ove stvari. Ne sviđa mi se 

što mi je izvršna vlast govorila klevetne riječi, a izvršna vlast me nije denuncirala. Ako klevetam - 

ne, ne dozvoljavam, omogućavam vam svima, omogućavam vam iznošenjem argumenata 

predsedniče, čak mi kažete da nije tako. Da, i ti izađeš pet puta, raspraviš se, usta se otvore, razgovor 

je završen. 

Vetim Ramadani : Hvala, predsjedavajući! Poštovani članovi Skupštine! U stvarnosti, pitanje koje 

je pokrenuo gospodin Sejdilar je činjenica da smo mi ovdje da se suočimo sa argumentima, ali ne i 

da razjasnimo istinu. Istina, ako je toliko diskutabilna, istražni organi i ja apelujem, hvala Bogu 

imamo funkcionalnu Republiku, imamo pravosudni sistem koji je nepristrasan, barem po zakonu je 

nepristrasan i odvojen je od izvršne vlasti. Usmjerite istragu, čak i ako se u tom Javnom pozivu uoči 

manja zloupotreba, onda ćemo svi odgovarati i kao lokalna samouprava i kao Komisija koja je ovaj 

posao obavila. Što se tiče infleksije imena dotičnih dama, to nije ta-i-ta rođaka, to je pistacija, barem 

u mojoj kulturi i kulturi politickog subjekta iz kojeg dolazim, da ne spominjemo imena rođaka. 

Ukoliko imate argumente da je šef Komisije u rodbinskim, bliskim ili rođačkim odnosima sa 

korisnikom tog projekta, tog Javnog poziva, danas vas javno molim da se obratite Tužilaštvu i 

Tužilaštvu da preduzmu mjere. Tako nešto je čista laž, žao mi je što to kažem, ali to je čista laž. 

Možda su vas i neki ljudi zaveli, dali su vam pogrešne informacije, ali dotična gospođa ne može biti 

rođaka Uzair Hamze, sve dok je iz sela Leshtan. Udata je u selu Leštan. Pripada drugom Kîrstecu, 

ima druge porodične veze, ima potpuno drugačiju porodičnu genealogiju. Molim vas da se 

pozabavite njime i pošaljete ga u Tužilaštvo. Ta gospođa je dama koja ima status 'udate', ima muža, 

koji ne može tolerisati da ide tako lako kao što je vi tjerate da ide i pravi sukob interesa, ona sama 

rizikuje zatvor. Trebalo bi malo razmisliti i o dostojanstvu žena naše općine. 

Uran Halimi : Žao mi je direktore, ali postavio sam vam još jedno pitanje! Rekao sam da je to 

organizacija kojoj u početku niste dali subvenciju, rekli ste da ne ispunjava kriterijume, a istovremeno 

je za istu manifestaciju tamo, za Dane Gore, subvencionisano - za na primjer, kandidirao sam se 

zajedno sa Munirom, jednom ste izabrali Munira, ali ja se žalim, a vi ste mi dali subvenciju. Radim 

to jer su za jednu manifestaciju, za jednu manifestaciju pa za Dane Gore, subvencionirane dvije 

nevladine organizacije. Šališ se? Pojasni mi! 

Vetim Ramadani : Ne, nemam! Da razjasnim. Sve je izgrađeno na propagandi. Ako gospodin 

Sejdilar to pronađe, ima pravo da traži uvid u službene dokumente, mi smo mu dali odgovore što je 

više puta bilo moguće. Ako nađete isti projekat sa dvije organizacije korisnice, pozovite nas na 

odgovornost, što čekate? To je samo dezinformacija. Trenutno se ovde koristi, dato je crno, dato je 

belo, ova propovedaonica prihvata samo za bele, jer crno je istraga i Tužilaštvo. Radite temu, mi 
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nismo dio Komisije. Ko je učinio nepravdu neka ide kao optuženi. Hvala ti! 

Uran Halimi : Hvala, direktore! Vjerujem da sa ovom tačkom već imamo... 

Nedžmidin Sejdilar : Direktor mi je rekao da to pronađem, što sam našao na sajtu opštine Dragaš. 

Subvencionisana organizacija je organizacija 'Sensa', odbijena je  'Demokratska omladina gore', 

odbijena 'Demokratska omladina gore', u izveštaju je 2 hiljade evra. Hajde, direktore, objasni mi, 

molim te. 

Vetim Ramadani : Dragi moji, imena organizacija korisnica, ona koja vidite na web stranici, su 

samo objavljeni rezultati. Niste član Komisije, tako da imate pred sobom plan i projekat koji ta 

organizacija želi da realizuje. Ta organizacija je realizovala drugi projekat, dotična organizacija je 

razvila potpuno drugačiji projekat. Za ova pitanja još jednom Vas molim da sav materijal koji imate 

pošaljete Tužilaštvu. Neka tužilaštvo preduzme mjere, mi nemamo ništa sa ovom stvari. To je 

Komisija, ona je to ispitala, nakon žalbe ista je data. Treba napomenuti da ne postoje uvijek trikovi 

u prigovaranju, zašto ste tako unazadili ovu logiku? SHKA "BRESANA" je odbijen prvi put, nema 

dokument, doneo je dokument, prihvaceno. To ne znači da zašto je nekoj nevladinoj organizaciji 

odbijen poziv za podnošenje prijava, mora postojati prijevara. Hvala ti! 

Samidin Dželadini : Ne dozvoljavam da se igramo dostojanstveno. Mi smo ovdje kao Skupština, 

imamo pravilnike, imamo zakone, imamo dnevni red, imamo sve. Ja sam najstariji poslanik ovde, 

treba poštovati građanina koji ovde dođe, a ne samo poslanika ili izvršnu vlast. Pošto sam reagovao 

iz zemlje, dotični me je gospodin odveo u američku ambasadu. Ali zašto sam reagovao? Zato što je 

lažno svjedočio i imam činjenice da je lažno svjedočio. Odatle sam reagovao da nemamo vremena 

da se bavimo glasinama, ovo nije tržište glasina. Ovdje razgovarate sa dokumentima, izlazite sa 

činjenicama i elaborirate. Kada ste u pravu sa odgovorom bo, razgovor je završen. Dvaput si u pravu, 

ne više. Predsedavajući, tog dana sam reagovao na vas, ne na ovaj. Ne daj mu riječ, ne daj mu da 

dođe ovdje. Iza nas su i drugi lideri, koji nam nisu ostavili riječ dolaskom ovdje da govore. Čak je i 

načelniku opštine uskraćeno pravo da govori kada je predsjedavajući bio ispred njega. Molim vas, 

ne treba da koristimo nasilje, ali ovde nam je potreban red . Ne brinite sada, za istu osobu, ovdje je 

zbrinuta cijela Skupština sa jednom osobom. 

Uran Halimi : Nisam koristio nasilje, znate, rekao sam vam ranije, uživam u demokratiji. Hajde, 

predsedavajući! 

Bedžet Dželadini : Javno pitam gospodina Sejdilara za tu fotografiju. Da li se slažete da uklonimo 

tu sliku, stavimo drugu sliku? Da li se slažete ili ne slažete? Ako se slažete, odmah ćemo ukloniti, 

slikajte šta god želite. Fotografiju koju smo tamo stavili je napravio moj šef kabineta, on je snimio 

fotografiju, službenik za informisanje je uzeo od njega i uzeo kako jeste. Tu fotografiju, sada smo 
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dobili informaciju, uopće nisu dirali. Kako je, tako je. Ako se pokvario i izgleda loše, možemo ga 

zamijeniti uz vašu dozvolu. Ali, da budemo sigurni, slika se uopće ne dira. Ako niste ubedjeni u ovo 

sto kazem, tuzite opstinu. 

Uran Halimi : Nastavljamo sa dnevnim redom. Nema Nedžmidina! Gradonačelnik vam je rekao, 

ako vam se ne sviđa mi ćemo ga se riješiti. Kontaktirate one službenike koji su zaduženi za 

održavanje web stranice, možete ih ukloniti ili ostaviti. Čak i da je pokazao puteve za dalje instance, 

tužiće Opštinu ako posumnja da je fotografija manipulisana. Nastavljamo i ne prestajemo sa 

debatama o raznim temama. Govorite o Finansijskom izvještaju rashoda za januar-jun 2023. Sve što 

smo imali i o čemu smo razgovarali, vjerujem da je iscrpljena svaka rasprava. Spas je tražio minut. 

Shpetim Hajredini : Poštovani direktore uprave, vi ste mi dali odgovor, to je direktor finansija, jer 

sam ja njemu postavio pitanje, ako ste mi dali odgovor. Ne govorim o izgradnji zaštitnog zida, u redu 

smo, apsolutno. Kao što sam vam rekao, ove godine nemam posla na kubiranju poljskog puta Kuk-

Kapre. Završeno je prošle godine. Planiranje budžeta je izvršeno, planirano je da iznos bude objavljen 

krajem decembra. Od 1. do 15. januara potrebno je osloboditi pun iznos za radove na tom putu, za tu 

godinu. Znamo da je to trogodišnji projekat, jer sam ga i sam stavio na listu trogodišnjih projekata, 

a asfaltiranje planinskog puta sam to stavio u trogodišnji projekat. Međutim, za ovih 2.585,50 eura 

ove godine nije završen nijedan posao. Radovi su završeni prošle godine, uplata je trebalo da bude 

izvršena prošle godine, jer je iznos planiran i podeljen. Šta se desilo, za to sam tražio objašnjenje 

zašto je ove godine pušteno 2.585,50 eura, kada ovaj put nema veze sa radovima u onom dijelu koji 

ste vi predložili i stavili u ovu tabelu. Trebalo bi da budemo dobro. Ako je bilo prošle godine, januar-

mart imamo izvještaj, potrebno je izvršiti uplatu iu januaru-martu i ne treba je odlagati. To znači da 

je ovaj januar-juni sada objavljen. Objašnjenje, ako imate tačne informacije, dajte mi. Nemojte 

filozofirati, jer nema potrebe za filozofiranjem, samo mi dajte tačne informacije ako ih imate. To nije 

bilo tačno, mi smo to ostavili i kasnije smo razumeli, i to je u redu. 

Vetim Ramadani : Hvala, potpredsjedniče! Shpetim, filozofija dolazi do izražaja kada argumenti 

umru. Imamo svoje argumente, dobro znate. Da filozofiramo, slušamo vas stalno da filozofirate o 

trogodišnjim projektima koje ste radili za Kuk, ostavili  ste Kuk sa 9 hiljada eura. Ne ulazi tu! Što se 

tiče sela Kuk, rekao sam trogodišnji projekat, to je isto ista logika kao što imate sa asfaltiranjem. 

Logika je blokirala novac. Uštedimo pare, još uvijek filozofirate. Ako vam kažem kao čovjek, radovi 

su završeni, na mnogim projektima starim godinama. Zašto izaći višegodišnji projekti, tako da 

možemo sebi priuštiti troškove. Kada ne možemo priuštiti trošak, rasporedimo ga na nekoliko 

godina. Radovi se mogu završiti već u prvoj godini, ali EO ne dobija novac u prvoj godini. Iz tog 

razloga moram opisati situacije. Ovo je preostala vrijednost ranije završenih radova. Situacija je data, 
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sada je viđena kao razumna, sredstva su bila, isplata je završena. Ovde nema ništa, ili je možda greška 

što sam pogrešio kada sam doneo račune ovde. Da, nemamo sve fakture iz Ureda za finansije, pa 

sam ih donio ovdje. Ako imate neka pojašnjenja, treba da vidite sve fakture, bujrum, imamo 

kancelariju, možemo da vas odvedemo, idemo zajedno, možete da ih proverite ispravno. nema 

greške, ni u situaciji, ni u interpretaciji. Filozofija...ova govornica traži samo argumente, kao što smo 

ih do sada davali. Hvala! 

Shpetim Hajredini: Ne razumiješ me Vetim, ili ne želiš da me razumiješ. Slušaj, u ekonomskom 

smislu, razumijem stvari i znam kako idu. Da, rekao sam vrlo jasno, trogodišnji projekti, planiranje 

budžeta su napisani na početku. Glasajte za ovdje. Sad je gotovo kako je prošlo, znamo taj put, šta je 

bilo do tada. Planirali smo za početak 2022. iznos koji će biti pušten za taj dio puta, za taj dio puta 

koji će biti završen. Koliko ja znam, firma je završila samo taj segment dok novac ne bude pušten. 

Iznos je pušten nakon što je nadzor obavio Sabahat Hasan, odnosno ko je bio supervizor, ne znam, 

jer se ja nisam bavio tim pitanjem, nije bitno. Ali ono što sam želeo da dobijem tačan odgovor, da 

razumem ovo veoma fundamentalno, šta želite, kažu mi, ali ovaj iznos koji ste sada nosili na listi 

kapitalnih projekata, u januaru-junu, sada kada dolazi , zašto sam rekao da dolazi sada kada radovi 

nisu sada završeni, završeni su u decembru. Kada završite kapitalne projekte, od 1. do 15. januara 

morate zatvoriti za prethodnu godinu. Iznosi završavaju. Dobro, nisi ga tada završio, nosio si ga do 

sada, zašto opet nije došao do januara-marta. Ovaj projekat je bio ranije, završen je, ovaj iznos treba 

da bude uplaćen u periodu januar-mart, sada je januar-jun. Vi mi vrlo jasno možete reći, radovi su 

završeni prošle godine, ne možemo sada platiti iznos uplate, niste ni planirali dan. Ne, sad si to rekao, 

a ranije si to doneo drugačije i pogoršao. Za to vam kazem sledeci put znam da se Qamili mnogo 

bolje razume u te stvari od vas i uveren sam da zna, sa projektom koji smo planirali, ako smo to 

planirali ove godine, 60 hiljada evra za to put, i mi smo glasali za nas, 60 hiljada evra ste podelili sa 

mnom. Ako pređe 60.000, onda je to nešto sasvim drugo, treba da izdvojim drugi budžet. Ne prelazite 

preko 60.000, dok 60.000 ne završite, hej, ne brinite, kada planiramo budžet za sljedeću godinu, 

možete nastaviti s poslom. Ovo je cela poenta. Da, nastavi kako želiš za mene. Hteo sam samo 

odgovor, jer sam vam odmah na početku rekao, posle decembra 2022. godine na tom putu više neće 

biti posla. To znači da je ovaj iznos za radove u 2022. godini, au 2023. godini radovi nisu izvedeni. 

Ovo je suština, ništa više. Možete preuzeti odgovor, ali ovo što ja kažem, to je realnost onoga o čemu 

smo do sada razgovarali, o čemu uopšte nije trebalo razgovarati. Vrlo su jednostavne. 

Vetim Ramadani: Hvala, predsjedavajući! Zaista nisam hteo da odgovaram, samo sam hteo da mu 

dam savet, kao prijatelj, kao kolega i kao prijatelj. Ne postavljajte pitanja kada već znate odgovor! 

Uran Halimi: Hvala vam puno! Pošto je svaka debata iscrpljena, ovo je samo Izvještaj, stavljamo 
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ga na glasanje. Imamo pravo da to ne stavimo na glasanje, jer je to Izvještaj. Stavljamo na glasanje, 

kao proceduru po tački dnevnog reda, nije bitno da li prođe ili ne, da je to samo Izvještaj. Ko je za 

ovu tačku dnevnog reda? Ko je protiv? Uzdržavanje? Imamo 14 glasova za, nula protiv i 12 

suzdržanih. Nastavljamo, imamo Odluku o prenosu neutrošenih ličnih sredstava od 2022. do 2023. 

godine. Ovo se mora objaviti. Podržavao sam ga, jer mi se ne sviđa da novac ostavimo ne utrosenim. 

Objašnjenje je zatražio gospodin Kolloni, direktor ekonomije i finansija. 

Qamil Kolloni: Samo sam želio da potvrdim sa vama da je ova Odluka jednom izglasana u ovoj 

Skupštini, ali zbog Ministarstva, koje još jednom ima zakon, treba nam samo ponovna potvrda ove 

Odluke i još neke. Za odobravanje ovi alati su već prihvaćeni i distribuirani. To je bilo u Skupštini, 

glasali smo o tome, ako se sećate. 

Uran Halimi: Hvala, direktore! Gospodin Driton Ademi je zatražio riječ. 

Driton Ademi: Hvala, predsedavajuci! Imam pitanje za direktora unapred. Ovu Odluku, mi smo je 

izglasali, čini mi se u trećem mjesecu, ako ne gresim. Da li je moguće promijeniti odredište negdje 

drugdje ili ne? Mislim, nemamo pravo da to menjamo? Ok, hvala! 

Uran Halimi: Hvala, Dritone! Želim da dam pojašnjenje za sve vas i građane. Radi se o prenosu 

sopstvenih sredstava. I na ranijim obukama smo dobili jasne informacije da se odredište ličnih vozila 

ne mijenja, već se samo prevoze. Odluku koja je ranije izglasana, sada je preglasavamo zbog izmjena 

koje je ranije Vlada zabranila ta privatna sredstva. Sada nam je dozvoljeno da prenosimo i one koje 

ranije nismo imali pravo, odnosno prenosimo iz 2022. u 2023. Ako će mi neko uzeti riječ? Gospodin 

Hajredini je tražio riječ. 

Shpetim Hajredini: Onda, dragi direktore, imamo glas, ali u stvarnosti, ja se lično ne sjećam ovog 

iznosa, da li je to isto? Misliš da je drugi iznos? Da li je ukupan iznos isti, to danas dospeva, za 

transfere ličnih sredstava, prenešenih iz 2022. u 2023. godinu, sa onim za šta smo glasali u martu, da 

li je isto kao i sada kada glasamo? Odnosno, projekti, transfer, jeste li ih mijenjali? 

Nedžmidin Sejdilar – Malo pre je gradonačelnik rekao da se radi o sredstvima iz 2021 godine. Ovde 

piše 2022.  Sada mene konkretno zanima da li je ovaj isti taj dokumenat kojeg smo imali na sednici 

marta meseca kojeg smo imali u sedam različitih kopija. Tada kada sam ja predložio da se Turcima 

za povređene u zemljotresu dodele neke pare a vi to niste hteli. Da li se radi o istom dokumentu i 

istim sredstvima kada smo u martu mesecu raspravljali. Da li me slušate. Da li se radi u istom 

dokumentu. Ja sam se tada veoma mnogo bunio jer smo imali četiri različita dokumenta. U 

elektronskom formatu je bila jedna tabela, u kopiji druga, na albanskom treća, i u u prevodu. Da li se 

radi o istim sredstvima ili su ovo druga sredstva za koja mi u skupštini nemamo pojma. Da li su 

sredstva prebačena iz 2022 u 2023 godinu ili prebacujemo sredstva iz 2021 u 2023 godinu. Ako se 
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radi u istom dokumentu, onda vam je tabela ponovo pogrešna i jer stavke koje imate u ovoj tabeli 

nisu bile stavke u onoj prethodnoj tabeli koju smo imali. Molim vas da nam objasnite o čemu se 

konkretno radi. U zaglavlju vam piše da su ovo sredstva iz 2022 godine. Ja shvatam da ima grešaka, 

znam da nekada namerno pogrešite nekada slučajno. Konkretno me interesuje, da li je ovaj novac 

prebačen iz 2021 godine sada u 2023 ili je prebačen izn 2022 u 2023 godinu. To da dođete da nam 

objasnite. Ako već menjate stavke zašto i mi ne bi mogli ponovo da ga menjamo ovde u skupštini. 

Uran Halimi: Sada želite da vam dam pojašnjenje. Ako je odluka ista, ne treba nam ponovno 

glasanje. Ne mogu da im dam istu odluku, jer vam kažem veoma albanski, dozvoljeni su sredstva 

koje ranije nismo imali pravo da prenosimo. Ne mogu imati istu odluku, ni istu vrijednost, ni istu 

destinaciju. Ako nemamo pravo da to prenosimo, uzmimo za primjer, ako nemamo pravo da to 

prenosimo, bit će nam suđeno, idemo na održavanje puteva, sad kad je nošenje dozvoljeno odredište 

je isto otpad.sa tim slikama jel razumijes gdje je problem. Sada je Vlada odlučila da dozvoli transfer, 

to je normalno sa izmjenama, Odluka je drugačija, odredište i kolone su također različite. Ovo je 

suština. Ne mogu donijeti istu odluku kao u martu, jer tada ne možemo nositi neke sredstva. Sada 

nam je Vlada dozvolila da ih prenosim i za to je Odluka drugačija, Jetmir i ti svi ostali koji ne 

razumiju. Nema veze sto su iz 2021, mi imamo pravo da ih prenosimo, ako nemamo pravo da ih 

prenosimo ne daju nam da ih prenosimo. Neka to Predsjedništvo razjasni. 

Bedžet Dželadini: U martu smo glasali za prenos ličnog dohotka i za 2021. i za 2022. godinu, glasali 

smo da se prenese na 2023. Onda se desilo ono što se desilo u Vladi, nije dozvolila sredstva za 2021. 

godinu, koja su bila preneli na 2022. godinu, nisu dozvolili da se dodijele, samo su izdvojili sredstva 

za 2022. Nakon uzastopnih žalbi koje smo dobili, Vlada je odlučila da se ta sredstva vrate opštinama. 

Znači da su to sredstva iz 2021. Tada je promenjen zakon u Skupštini Kosova, član, i dozvoljeno je 

da opštine mogu to da nose. Onda sam sada razgovarao sa glavnim finansijskim službenikom, to je 

instrukcija Vlade, znači da se ta sredstva, kao što su bila, ne troše na robu i usluge, kako su ranije bili 

namijenjeni, namijenjena su i sada , i ovo je novi dokument, nova Odluka, da se donese i izglasa 

nova Odluka, također na osnovu ove nove Odluke, sva sredstva su opredijeljena za ove projekte koji 

su tu označeni. Sada, ako želite da glasate za to, glasajte za to, ako ne želite, mi nećemo uzeti te alate. 

Uran Halimi: Sada, imamo KPF - dragi delegati, kada nas pitate - održali smo obuku sa KPF-om u 

Prizrenu, ja sam ovde sa Ademom, imamo mnogo pitanja o ovom slučaju, ekstra. E sad, sredstva koji 

su 2021. su iz 2021. godine i nemamo ih više zbog odluke Vlade, kada bude 2023. nisu iz 2021. nego 

iz 2022. godine, iako su ostali 2021. godine, oni su iz 2022. Dozvoljeno je nositi, Odluka se razlikuje, 

iznosi se razlikuju, odredišta se razlikuju. Nesumnjivo, dodavani su i ranije, kako mogu, meni su dali 

istu odluku, ja ovo ne razumijem. Hajde, Driton! 
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Driton Ademi: Predsedavajući, još ne znam datum, osim Odluke koju imamo iza, da ne bude greške 

u februaru ili krajem marta, imamo 254.513 evra koje smo nosili. Ali, sve dok je promenjena 

destinacija novca, za primer uzimam 12. tačku, zdravstvene usluge - kupovina vozila je posle 56.000 

evra. Da se ne varate, kupovinom vozila KKMF - Dragaš vratili ste 22 hiljade evra. Zašto se sudbina 

promijenila, a danas se više ne može promijeniti. Pa, danas, na primjer, želim kupiti robu i usluge i 

potrošiti nešto novca negdje drugdje. Jesam li u pravu, jesam li u krivu? Uzeli ste me u subvencijama, 

3 hiljade eura sa mnom od robe i usluga, i uzeli ste me za subvencije. 

Uran Halimi: Ne razumijem nešto. Nose sredstva, šta je ovo priča! Imamo supervizora, imamo 

MALU, ako je izvršna vlast donela zakone, okvire, oni se više ne mogu prihvatiti kao zakonska 

odluka. Oni znaju da se odredište ne mijenja bez promjene vrijednosti, ali se opis ne mijenja. 

Driton Ademi: Ali vrijednost se promijenila iu 12. tački. Ali zašto zidovi stoje ovdje? Tako da to 

ostavljam MALS-u i donosim odluku, vidite, da ga vratim, da to uradim za sledeći mesec. 

Qamil Kolloni: Pogledajte budžet gdje ga imamo, 167.862 eura je bilo iz 2022. godine. 2021. je bilo 

86.651 eura. Ove zajedničke iznose smo podijelili u martu. Pošto nam je Odlukom Vlade to 

zabranjeno, onda se to isto odrazilo. Kada smo ih podijelili, za istu destinaciju smo smanjili iznos, 

osim što smo ga podijelili između 2021. i 2022. godine. Nema druge veće promjene, zbog toga se 

tek uz ponovnu potvrdu spajaju ove dvije aplikacije, daju nam qat Odluka qat, sa qat vrijednošću. 

Osim sakupljanja, izlazite kao total, tako da ne trebate dramatizirati. Slušajte, postoje trenuci kada 

želite stvari kada ih znate, mislite da ih i drugi znaju, a mogu se dogoditi i neki propusti. Izvinjavam 

se što nisam odvojio puno vremena sa vama, ali pokušavajući da ne provodim vreme sa vama, 

ponekad se dešavaju i ovi propusti. 

Samidin Dželadini: Vlastiti prihodi su kolač vlade. Aljbin Kurti ih je uzeo. Drago nam je da su nam 

se vratili, zašto se svađamo. Bila je to velika borba i sav novac nam je vraćen. Investirajte gde god 

želite. Ali sada je i predsedniku i vladi zgodnije, što se više menjaju, više se menjaju, da se sopstvena 

sredstva ne vraćaju uvek, odnosno ostaju u budžetu. Sada postoji odluka koja se vratila u budžet 

tamo, kod vas. Ova sredstva se ne rasipaju 2021. godine, ne gube se, ostaju u Opštini, a mi kao vlast 

ih preraspoređujemo, odnosno Skupština traži i mi ih preraspoređujemo. Ovaj problem je vrlo 

jednostavan, samo ih treba još jednom redefinirati, da poprime oblik implementacije. Ovdje nema 

drugog. 

Uran Halimi: Nije ponovo predodređen, ali nošen. Da, zvao sam te ranije. Na odredište to zapravo 

ne utiče. Vrijednosti su se promijenile, jer je 2021-2022, pa su se vrijednosti promijenile. Munir 

Jonuzi je tražio riječ. 

Munir Jonuzi – Ovo je moje prvo obraćanje u vezi ove tačke dnevnog reda. Mislim da nam ova 
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sredstva nije uzela niti Vlada, niti bilo ko drugi, ova sredstva mislim da nam ih je uzeo javni izvršioc 

u sklopu sudskih odluka koje smo imali. Ova sredstva su bila zamrznuta. Mislim da nije bitno iz koje 

su godine ova sredstva, ova sredstva su prihodi naše opštine i možemo ih prebacivati iz godine u 

godinu i tako 10 narednih godina. Meni je drago što je ovo došlo na dnevni red skupštine jer imam 

jedan predlog. U pitanju je projekat sa kodom 50 606 regulacija vodovodne mreže u selu Rapča. 

Razgovarao sam sa inženjerima, da bi se ovaj projekat završio potrebna su još 3.000 EUR od 

sredstava. Tražim od izvršne vlasti, od predsednika da i ovo ubaci u projektu jer smo ovu stavku 

imali prilikom glasanja ove odluke u mesecu februaru. Znači 3.000 EUR za kod 50 606. 

Nedžmidin Sejdilar – Direktore, ako sam vas dobro razumeo mi smo u martu doneli odluku za 

sopstvena sredstva iz 2021 i 2022 godine, koje smo zajedno prebacili u 2023 treću godinu. Tim u 

vezi nijedna od ovih stavke nije bila u tom dokumentu. Kolega je pričao o redestinacija sredstava. U 

mesecu martu ove stavke nisu bile u tom dokumentu. Ili mi možda ne dobijamo adekvatne dokumente 

koje vi dobijate. Sad sam vas potpuno razumeo, ono što se sakupilo u 2021 godinu i 22 to smo 

zajedno prebacili u 2023 treću godinu. Tako ste rekli. Sada odlukom mi treba da potvrdimo ove 

stavke koje nismo imali u mesecu martu. Pitanje glasi, da li postoji reddestinacija sredstava samo 

kada delegati traže ili kada i opština traži. Ove stavke, više ne znam ni ja u koju verziju dokumenta 

da verujem. 

Bedžet Dželadini: Sredstva koja su bila namenjena za robu i usluge, iz sopstvenih prihoda prilikom 

izglasavanja budžeta, svakako moraju da idu za robu i usluge. Sredstva koja su bila predviđena, kada 

ste glasali za budžet, otišla za obrazovanje, svakako moraju ići za obrazovanje. Sredstva koja su 

obezbijeđena treba da idu Kulturi – imao sam ovih 768 eura, dao sam da idu na subvencije 

gradonačelnika, ali zakon to ne dozvoljava – što znači da 768 eura svakako mora ići Kulturi. Tako 

je i u zdravstvu, ova sredstva koja su predviđena idu tamo, kada se izglasa budžet ne može se 

promijeniti destinacija. Ne možete uzeti Zdravstvu i dati Obrazovanju, ili uzeti Zdravstvu i dati ga 

Opštini. Bolje da damo objašnjenje kada je u pitanju Izvještaj revizora. Zamenik predsedavajućeg je 

dao zahtev, ja sam sada pitao glavnog finansijskog službenika. U okviru kapitalnih investicija, u 

okviru projekata koji su planirani za manjine, čak i ako je zahtev da se ta sredstva uklone iz 

manjinskog projekta i dodele za projekat vodosnabdevanja u Rapči, a taj projekat izglasa Skupština, 

postoji mogućnost. Možete, sa glasanjem, sa Asfaltiranjem puta Zlipotok-Globoćica-Bačka-Brod, sa 

3 hiljade i kolika je suma, i sa projektom u pitanju. Ovo je najbolja prilika. 

Uran Halimi: Potpuno te razumijem, čak i na treningu smo imali dosta problema da ovo razumijemo. 

Imali smo toliko pitanja da su, iskreno, predstavljala mali problem. Ali znam vrlo jasno da sudbina 

nema šanse da se promijeni. Ako izvršna vlast pokuša da promijeni odredište, Odluka se poništava, 
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to je vrlo jasno. Što se tiče novčane vrijednosti, razlika svakako postoji, jer se radi o sredstvima iz 

prethodne godine, odnosno 2021. Ne piše da su to sredstva iz 2021. godine, ali se uvijek prenose iz 

prethodne godine. Ne mogu nam reći transfer sredstava od 2021. do 2023. godine. Da su i ove 2021. 

iz prethodne godine, bez obzira zašto se to dogodilo 2021. To su novac koji je ostao iz prošlosti, 

računaju se kao novac 2022. Odnosno, imamo Odluku o prenosu sredstava sa predlogom gospodina 

Jonuzija. Plus 3 hiljade evra za vodosnabdevanje sela Rapče. Ko je za ovu tačku dnevnog reda? Ko 

je protiv? Uzdržavanje? Imamo 23 glasa za, nula protiv i 1 uzdržan. Hvala vam na saradnji, čak i ako 

novac nismo ostavili kod nas. Imamo pauzu do 14:00h, petak je namaz, od 14:00 imamo ručak. 

Trudili smo se da se vratimo na vrijeme, nastavljamo ostatak sjednice. Slijedi četvrta tačka, Izvještaj 

o radu KKSB-a za prvih šest mjeseci 2023. Ovo je samo izvještaj, o njemu ne treba glasati. Materijal 

vam je serviran u vašim emailovima kao fizička kopija. Ovo donosimo samo kao tačku dnevnog 

reda. Nastavljamo sa petom tačkom, imamo Izvještaj eksternog revizora za PFV za 2022. Ako mislite 

da treba da razgovaramo o KKSB, molimo vas da nam se vratite. Ko će onda razgovarati o četvrtoj 

tački? Za riječ je tražio Nedžmidin Sejdilar. 

Nedžmidin Sejdilar – Ovde od kako je počela sa radom nova administracija, Komitet za zajednice 

i Komitet za bezbednost, kao što vidim, su samo figurativni komitet, gde bi se samo uzimale 

dnevnice, a ništa se nije uradilo povodom bezbednosti i drugih stvari. Zašto vam ovo govorim. 

Komitet za bezbednost nam donosi fenomenalan izveštaj, gde je bezbednost na savršeni nivo, a na 

terenu slike su potpuno drugačije. Ne pričam o bezbednosti ljudi već pričam o bezbednosti u 

saobraćaju. Da li je moguće da od svih članova komiteta, ni jedan član nije primetio da se kroz naša 

sela nekontrolisano vozi. Taj komitet nije dao preporuku policiji da makar jedan saobraćajni znak 

postavi u mestima, na način kako bi ograničio brzu vožnju. Pričam o konkretnim mestima, kao što 

su selo Kukuljane, selo Globočica. Na izlaz iz restorana vozač me je mogao udariti vozilom. Da li je 

to kako treba da komitet deluje. Obratite pažnju kako radite na tim komitetima i nemojte samo da 

uzimate dnevnice. U Dragašu ste napravili jednosmernu ulicu, vi ne živite u Dragašu. Da li vidite 

kako se po noću bahate sinovi biznismena i voze u suprotnom smeru. Da li je ta jednosmerna ulica 

napravljena da je poštuju samo Goranci i ja. Svake noći imate sinove direktora kako voze u 

suprotnom smeru. I time dovode u rizik ostale učesnike u saobraćaju. Gde je taj komitet za 

bezbednost da preduzme neke mere. U izveštaju je sve super. Malopre gospodin Dželadini nije rekao 

da sam ga ja tužio Američkoj ambasadu, to naravno nije istina, nego su se ambasade podigle i pitaju 

šta se dešava i ja se odazivam, to je moj posao kada me ljudi pozovu na sastanak ja se odazivam. 

Imao sam prilike da čitam izveštaje odavde i verujte mi, da nisam pročitao te izveštaje, ja do sada ne 

bih znao da živim u raju. Vi ovde imate jedne izveštaje za internu upotrebu, pa druge izveštaj koje 
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šaljete međunarodnoj zajednici i ambasadama, počnite da ozbiljnije radite u tom Komitetu za 

bezbednost. Postavite makar saobraćajne znakove, gde će se ograničiti vožnja. I ponovo kažem, ili 

ukinite ovu jednosmernu ulicu ili izdajte dozvole ko može da vozi u suprotnom smeru. Svake noći 

po dva ili tri slučajeva imamo kada neki idiot dolazi u suprotnom smeru. Policija ćuti. A kada naleti 

prvi goranac onda je policija odmah tu da bi ga kaznila. Da li je to ispravno. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Zbog prijevoda ne mogu razumjeti većinu riječi. U svakom 

slučaju, idemo dalje, hoće li još neko razgovarati sa mnom? Čak i ako ste u žurbi, nećete to moći, 

preveo je prevodilac. Imamo prevodioce, takva je situacija. Hoće li još neko riječ? Da, govori 

gospodin Samidin Xheladini. 

Samidin Xheladini: Kao izveštaj, jako mi se dopalo. Na osnovu činjenica, na argumentima. 

Naravno, glavno, primarno pitanje je sigurnost. Izvještaji su prikazani vrlo realno. Malo mi je žao 

što to kažem, ali u stvari, jednom moram pohvaliti rad na otvaranju dva granična prelaza koji se 

nalaze u rejonu Gore i otvoren je treći koji se očekuje na putu za Strazimir . Molim nadležne organe 

da otvore i druge granične prelaze, takođe u regionu Opolje, koji su dobrodošli. Na osnovu 

mogućnosti, trebalo bi razmotriti mogućnost otvaranja punktova u drugim mestima, jer je samo za 

kratak period granicu prešlo oko 37.639 ljudi. Ubuduće ću raditi u tom pravcu, da ću otvoriti 

punktove i u regionu Opojë, otvorićemo Strazimirov put što pre, jer se vidi da je to veoma dobrodošlo 

za stanovništvo. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Dželadini! Hoće li neko drugi uzeti riječ prije nego predsjedavajući 

uzme riječ? Savjetujem vam da uvijek, ako imate bilo kakvih nedoumica, vi delegati uzmete riječ 

prije nego što mi izvršna vlast da odgovor, pa nemojte miješati, jer često ne tražite riječ, pa molite 

za riječ iako izvršna vlast govori, situacija se komplikuje. Izlazimo iz konteksta i iz tačke o kojoj 

razgovaramo. Još jednom, ko će mi verovati na reč pre nego što mi izvršna vlast da odgovor, pošto 

izvršna vlast ima samo 1-2 minuta za odgovor, zašto ne i više? 

Bedžet Dželadini: Gospodin Sejdilar je rekao da policija diskriminiše Gorance i Bošnjake, kažnjava 

ih, dok Albancima propušta da prelaze ovu obilaznicu. 

Uran Halimi: Smiri se, nisam to cuo u prevodu, predsednice. Dobro je da staviš slušalice i vidiš 

kakav nam se prijevod servira. 

Bedžet Dželadini: Ne kažem da je to istina ili da nije. Na sledećem sastanku KKSB tražiću od 

policije da mi donese pismeni izveštaj o tome koliko je osuđeno Albanaca, a koliko Goranaca. 

Videćemo da li je to što govori istina ili ne. 

Uran Halimi: Izvinite, ja sam protiv ovih podjela. Ne možemo da ometamo rad policije, jer 

naređenja dobijaju sa nekog drugog mesta. Predsjednik ne diktira policiji, kazni ovoga ili ne 



25  

kažnjavaj, ne vjerujem da dođe do toga da je i on provjeravao policijsku stanicu. Problem je u tome 

što zatvaranjem pravca naniže, od Dragaš centra, zaista nema znakova gde vas sprečava da se vratite, 

mislim na izlazu iz škole ovde. Nema obaveznog povratka, čak i građani mogu slobodno reći policiji 

gdje je znak da nemam pravo na povratak. Ima li znakova? Moram da postavim znakove tamo gde 

ih nema, ne ostavljajte prostora građanima da nađu izgovor. Međutim, ovo je druga godina kako se 

ova Odluka primjenjuje i vjerujem da više od polovine građana već zna da je jednosmjerna ulica 

zabranjena. I ja sam juče u svom selu imao iste optužbe, rekli su mi da nema znakova da je to 

zabranjeno. Znam da se ovdje nalaze tri stajališta s desne strane, ako razmišljamo o spuštanju u Krug. 

Ne vjerujem da je potreban veći znak da se to naglasi. Međutim, građani treba da budu svjesni da ne 

krše pravila, da kada nauče da krše zakon ili pravilo, to čine i kada znak ima ili nema. Da, dobro je, 

gospodine Sejdilar, nemojte praviti ovakve podele, ovo je prenisko. Ja osuđujem rečnik ove vrste. 

Mi smo građani naše općine, bez obzira na etničku pripadnost, vjeru ili političke boje ili bilo šta. 

Dakle, kada pomislite na njih da govore nešto ovakvo, dobro je sa njima razgovarati argumentovano, 

nekad su osuđivali, a nekad nisu, čak i uz pritužbe Policijskom inspektoratu. Kao političkom aktivisti, 

bilo vam je vrlo lako podnijeti prijavu Policijskoj stanici, na primjer, ili komandantu SP. Ili pojedinac 

koji je napravio ovu diferencijaciju, da kaznjavaju Gorance, ali ne i Albanac. Ove su veoma niske. 

Jedan minut replike. 

Nedžmidin Sejdilar – Gospodine predsedavajući ponašajte se kao odbornik i kao predsedavajući a 

ne kao nastavnik. Nemojte da mi držite predavanje i lekcije ovde i nemojte da govorite da nema 

drugih nacionalnosti u opštini Dragaš. Pokušajte da budete malo pristojniji i nemojte da me ne 

prekidate. Ovde, ja sam za ovom govornicom rekao, da jednosmernu ulicu, postoji sinovi biznismena 

koji rade tendere za ovu opštinu, ne poštuju, ne poštuju ni jedno pravilo. Nije se desilo da samo 

jednom prođu kroz tu ulicu, već prave krugove. Imate instalirane kamere u opštini Dragaš, nemojte 

da tražite spisak kazni iz policije, zatražite samo da se vrate snimci unazad pa da vidimo ko su bili ti 

ljudi koji su vozili u suprotnom smeru + nekontrolisano. Meni je to problem. Ko su bili ti ljudi koji 

voze u suprotnom smeru. Zašto nisu kažnjeni. Ja razumem da neko možda jednom da pogreši. Ne 

može da neko pravi krugove po Dragašu, da ne poštuje zakon i da ne bude kažnjen. To ovde policija 

toleriše, a vi kao članovi tog komiteta za bezbednost na to ne skraćete pažnju. Ja sam rekao da bahati 

šoferi albanske nacionalnosti imaju pravo 70 kruga da naprave, kada jedan goranac prođe cela mu se 

policija na njega pusti. I stojim iza tih reči. Zato što sam ja lično ušao u suprotnom smeru da vidim 

namerno kakva je reakcija policije, to imate na video snimku. I ovo je čista diskriminacija. I 

selektivno kažnjavanje je diskriminacija. Svako treba da se kazni bez obzira koje nacionalnosti jeste 

ili bilo koje krivično delo ili prekršaj je učinio. Selektivno kažnjavanje je čista diskriminacija i 
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pritisak. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Ako je istina ovo što govorite, dobro je da reagujete na 

više instance i svaki policajac koji je to uradio prvo se odrazio na sebe, pa na svoju uniformu. Da, 

postoje čak i viši slučajevi koje možete spriječiti. Dakle, kao političar i predstavnik obe zajednice, 

pošto dolazite iz nevećinske zajednice, dobro je da toj zajednici pomognete, reagujete i žalite se, bilo 

u policijskoj stanici, bilo u policijskom inspektoratu, makar i svađom , pa ste mogli to da riješite i 

bilo bi mnogo bolje za one glasače koji su vas podržali, podržali i doveli tu gdje jeste. Ako neko želi 

da razgovara o ovoj tački dnevnog reda? Ako ne, onda to donosimo kao tačku dnevnog reda. 

Nastavljamo do pete tačke, a to je Izvještaj eksternog revizora za PFV za 2022. Ko će razgovarati o 

ovom Izvještaju? Govori Shpetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini: Hvala još jednom, predsjedavajući! Pozdrav još jednom svima! Izvještaj 

eksternog revizora, koji se radi svake godine za godišnje finansijske izvještaje, je zapravo veoma 

važan dokument. I ove godine mi je drago da su rezultati manji od prethodnih godina. Ove godine, 

vidi se da su revizori uspjeli imati samo pet nalaza u odnosu na prošlu godinu, što je bio jedan više, 

čini mi se šest. Ipak, vjerujem u volju i više rada i zalaganje radnika zaduženih za implementaciju 

Akcionog plana. U narednih godinu dana idemo još niže, vrlo sam uvjeren, ako se uzmu u obzir 

preporuke revizora. Dakle, neću to više odugovlačiti, ali se nadam da ćemo iduće godine biti među 

opštinama u kojima neće biti nikakvih prekršaja i neće nam ni trebati revizija u narednim godinama. 

Hvala ti! 

Uran Halimi: Hoće li mi neko drugi riječ? Ako ne, onda preuzimam riječ. Što se tiče tačke dnevnog 

reda koja se odnosi na Izvještaj revizora, htio sam da se zaustavim sa samo jednom tačkom. Sigurno 

znate, mi kao LVV - Centar u Šaru smo reagovali po tom pitanju. Distribuirali smo informaciju koju 

je naš revizor servirao. Žao mi je što ostatak opozicije nije reagovao na to, iako je izvršna vlast preko 

sajta Opštine demantovala ovu vest. Rekli su da LVV laže i da ova vijest ili ovaj članak spada u 

prošlost. Revizor je rekao da je Opština angažovala 11 službenika za posebne usluge tokom 2022. 

godine, naglašavam tokom 2022. godine. Dok su u reagovanju Opštine koristili sajt opštine, lažno 

demantovali. Ovo je jako malo, ko god da vodi tu stranicu molio sam ih da ne lažu. Odnosno, reakcija 

LVV - Centra u Šaru, dobro znate da su bile vrlo prikladne. To potvrđuje i Izvještaj revizora koji je 

za 2022. godinu. Dok ste u odgovoru na sajtu opštine rekli da se ovih 11 službenika odnosi na 

Izvještaj za 2021. To nije tačno. Navodi se da je tokom 2022. godine Opština angažovala 11 

službenika za posebne službe. Analizirali smo, kaže, jedan slučaj obaveza i uočili smo da je potpisan 

bez vođenja bilo kakve procedure nabavke, kako to nalaže Zakon o javnim funkcionerima. Drugim 

riječima, zaposlili ste 11 službenika bez nabavke. Bilo bi lijepo da imamo neko pojašnjenje o ovome. 
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Još je štetnije demantovati lažom, to se ne oprašta, pogotovo ako koristite web stranicu Općine. 

Internet stranica opštine je da informiše građane, a ne da lažom negira istinu. Hvala ti!Želi li još neko 

razgovarati? Izvršni predstavnici mogu razgovarati. 

Vetim Ramadani: Hvala, predsjedavajući! Zatim, što se tiče Izvještaja revizije, o uspješnosti i 

dobrom radu ove Vlade, već na trećoj strani Izvještaja koji je sačinila Državna revizorska institucija, 

nalazi se Revizorsko mišljenje u kojem se navodi da je ovo mišljenje kvalifikovano kao 

neizmijenjeno za PFV. Ukratko i na albanskom, to znači da ako je uspeh od 1. do 5. razreda, 5. ocena 

pripada opštini Dragaš. Ovo se može naći u pojašnjenju na posljednjoj stranici, stranica 23 i stranica 

21, koje pokazuje o modulima kako se evaluira revizorsko mišljenje. Dakle, revizorsko mišljenje za 

našu opštinu kaže sledeće: Mi smo izvršili reviziju PFV opštine Dragaš koji sadrži izjavu o prijemu 

isplata u gotovini, izveštaj o izvršenju budžeta, kao i objašnjenja za finansijske izveštaje . Po našem 

mišljenju, PFV opštine Dragaš predstavlja poštenu sliku, citiram 'fer' i istinito u svim materijalnim 

aspektima, u skladu sa međunarodnim računovodstvenim standardima u javnom sektoru, prema 

računovodstvu na osnovu gotovine. Da nastavimo sa zaključkom o usklađenosti, koji kaže da: Prema 

našem zaključku, izvršene transakcije u procesu izvršenja budžeta u Dragašu su u svim materijalnim 

aspektima bile u skladu sa definisanim kriterijumima revizije koji proizilaze iz zakonodavstva koje 

se primenjuje na subjekt revizije u kontekstu korišćenja finansijskih sredstava. To je pravo mišljenje 

i istina koja se servirala i danas se servira građanima naše komune. Najbolji primjer za to je odsustvo 

PDK, najvećeg opozicionog entiteta u ovom trenutku. Zato što je revizorsko mišljenje za ovaj rad 

odlično, odlično. Što se tiče nalaza, činjenica je da nalaze ima, ukupno je pet nalaza, imamo jednu 

novu preporuku i četiri ponovljene. Da li se na tome mora raditi? Moramo raditi na tome da ih 

popravimo, u potpunosti se slažem sa šefom skupštinske grupe PDK, da moramo raditi zajedno na 

poboljšanju izvještaja. Nastaviću da pominjem sve ove nalaze i preporuke i da ih ukratko pređem, da 

i vama ne bude dosadno. Dakle, ovaj izvještaj je rezultirao jednom novom preporukom i četiri 

ponovljene. Prvo pitanje B1, ponavlja se, ima nepravilnosti u davanju opštinske imovine u zakup. 

Kao što ste obavešteni. U izvještaju stoji: U tu svrhu, načelnik opštine je 30. maja 2023. godine 

odlučio da formira Komisiju za fizičku procjenu opštinske imovine. Od svih ovih preporuka, izdanje 

B2, ono na koje ste se obratili Vi, vođa, posvećenost specijalnim službama bez sprovođenja 

adekvatnih zakonskih procedura. Ova preporuka je u potpunosti implementirana. Zašto? Zbog toga 

što je 26.03.2022 poslat službeni mejl za pojašnjenje, pošto smo ušli u pitanje 'istina ili laž', ko to 

negira, smatram da je najbolji demanti sa činjenicama. Činjenica je ovo, zahtev opštine Dragaš koji 

je uputio šef Kancelarije za nabavke, g. Nuro Ismajli, Regulatornoj komisiji za javne nabavke, zahtev 

i pojašnjenje kako da postupi u slučaju angažovanja službenika za posebne usluge. Pošto je naša 
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opština opština koja se nalazi na prosečnoj nadmorskoj visini od 1500 metara i suočavamo se sa 

izuzetnim, teškim zimama, moramo kao opština obezbediti čišćenje puteva. Dolaskom na vlast 2022. 

godine, već u januaru, neosporna je činjenica da to dokazujemo i izveštajem o snežnim ralicama, u 

opštini Dragaš vlada Dželadinija je nasledila ne 11, već 27 ugovora o radu. . Zbog toga, pošto nikada 

nismo smatrali za shodno da izađemo na govornicu i vodimo ovakve debate, zbog toga je bivši 

načelnik Općine već obavio razgovor u Državnom tužilaštvu. Nije 11, nego 27. Dajem vam dodatni 

podatak, 27 službenika je bilo angažovano. Jetmire, kad završim, onda imaš pravo da izađeš. Dana 

22. novembra 2021. godine, između ostalih ugovora, potpisano je i ovih 11 ugovora za snježne ralice. 

Najveća zloupotreba koja je napravljena i najveća laž subjekta LVV-a je posljednji pasus objave 

LVV-a na društvenim mrežama, gdje se kaže da su svi ti zaposleni ljudi sadašnje vlasti. Radi 

korektnosti i transparentnosti, uključio sam i spisak lica koja su bila angažovana na ovim ugovorima. 

U cilju zaštite podataka dotičnih osoba, želio bih pročitati samo inicijale i sela. 

Uran Halimi: Žao mi je direktore, oni su zaposleni u Općini, bolje je da im kažete njihova imena radi 

transparentnosti, a što se tiče privatnosti, nije vam potreban lični broj ili telefon da biste im rekli. 

Ime, prezime i mjesto stanovanja. 

Vetim Ramadani: Predsjedavajući, ovdje imam spisak. Ako podnesete službeni zahtjev, kao vođa, 

za pristup službenim dokumentima, također ćete dobiti kopiju ovog pisma. Nisam to vidio ovdje, ali 

mislim da nije razumno objavljivati imena i prezimena, sve dok prikazujemo inicijale i sela. Sa 

inicijalima Sh.P. iz sela Plave, inicijala M.H. iz sela Krstec, inicijala B.H. iz sela Blač, inicijala Y.A. 

iz sela Kuk, inicijala M.C. iz sela Plavë, inicijala A.H. iz sela Globoćice, inicijala S.B. iz sela 

Bellobrad, inicijala M.F. iz sela Kuklibeg, inicijala E.J. iz sela Brrut, inicijala N.N. iz sela Brodosane 

i 11. inicijala N.I. iz sela Zgatar. Glavni, ovaj sa inicijalima N.I. 

Uran Halimi: Ne brini, ako ga poznajem, reći ću mu kako se zove. 

Vetim Ramadani: Ne, ne padam na ovo iskušenje. Ako se odlučio za jednog, odlučio je za sve. 

Uran Halimi: To nije problem predsjednika, transparentnost je dobrodošla za građane koji nas tamo 

prate. Da predsjedavajući ne treba ni da imenuje imena. Dobro je da pred građanima date 

transparentnost, ime, prezime, građani bolje znaju ko su. 

Vetim Ramadani: Predsjedniče, mi smo dali zahtjev za pristup zvaničnim dokumentima, mi dajemo 

spisak, vi ga objavite. Taj posao nije problem, mi ne želimo da odemo, vi to objavite. Sada, sa ovih 

11 ugovora za ralice za snijeg, ovi ugovori su bili aktivni do 28.02.2022. godine, a firma koja je tamo 

pronađena pripada gradonačelniku Shabanu Shabaniju. Znači, ovo što sam ranije rekao, Jetmire, 

posljedice 2021. godine su nastavljene, da je ugovor važio do 2022. godine. Zatečen u takvoj situaciji, 

načelnik Općine je, naprotiv, po dolasku na vlast skratio i ovu listu, ostavljajući samo suštinsku listu 
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koja bi nam omogućila da što lakše, samo privremeno, održimo čišćenje snijega. period. On je 

smanjio sa 11, što znači 27, 11, na 7. Zadnjih je bilo 7, a evo mogu vam dati imena. Nijedno od ovih 

imena ne pripada LDK. Sve su to javne ličnosti koje svi poznajete. Trenutno ćete dobiti spisak, i sada 

sam vam ga dao, pogledajte ga posebno, svi znate da oni nisu eksponenti LDK, niti imaju rodbinske 

veze. Ali za nas je bilo važno da očistimo ulice. Mi smo to vidjeli, u ovom trenutku vidimo situaciju 

kakva je, po dolasku na vlast tražili smo tumačenje od Regulatora javnih nabavki. RrPP nam je dao 

sljedeći odgovor: Na osnovu gore navedenih odredbi, kao i podataka iz Vašeg pisma - dat ću Vam i 

ovo kao argument - ne možete pokretati postupke za posebne službe za radna mjesta navedena u 

Vašem dokumentu. (vozač ili veslač), jer se isti mora obezbijediti kroz procedure zapošljavanja u 

skladu sa zakonom br. 06/L114 za javne službenike. Dakle, ni u nabavci nam nije dozvoljeno i nismo 

više tako nešto uradili. Pitali smo, bili smo zainteresovani da donesemo rješenja u skladu sa zakonom. 

I tu mogućnost nam je RrPP zabranio i mi smo postupili u skladu sa ovom Odlukom. Ugovori su 

istekli od marta, a mi tako nešto nismo ponovili. Za 2022. godinu, tada nema nalaza. Još imamo zimu 

u decembru i novembru, ali nismo angažovali radnike preko ugovora o radu. Problem postavljamo 

ovako: ako sam radnik Opštine i dobio sam ugovor 20.11.2021, ugovor mi ističe 20.03.2023. Da li 

ugovor koji sam dobio 2021. ne uključuje mart? Pričamo o osnovnim stvarima brate. Njegove 

posljedice su nastavljene i 2022. godine. Ne, nismo nastavili istim putem, uklonili smo i slojeve koji 

su tamo bili. Nemamo čak ni militante, nismo čak ni zaposlili novog. Koji dio. B2 pronaći ili ne? Da 

pročitam: opština je tokom 2022. godine angažovala 11 službenika za posebne službe. To sam rekao. 

Da, čoveče, da li je Bedžet Dželadini išao u kancelariju tužioca, da li je išao Šaban Šabani? Ne, ne 

radi, jer je Shaban Shabani išao za ove subjekte, jer ugovor ima potpis Shabana Shabanija, 

predsjedavajućeg. Odgovoran je onaj ko ima potpis, a ne onaj ko je nasledio mandat. To je poenta. 

Uran Halimi: Ako Jetmiri ukrade 2021. godine, biće kažnjen za tu krađu, 2022. godine, ako ja 

nastavim da kradem i ne budem kažnjen, krivim ga što ima nešto. Da je zakon isti za Šabanija, kao i 

za Bedžeta, napravili ste istu grešku. 

Vetim Ramadani: Predsjedavajući, nosilac pravnih posljedica je uvijek onaj koji ima potpis. Dotična 

osoba, bivši načelnik općine, on je potpisao ove ugovore i pozvan je na odgovornost kao prekršaj, 

ostalo pripada Tužilaštvu. Ali mi, kao nova vlast, od septembra prošle godine nismo preduzeli 

nikakve korake da se pripremimo za zimsku sezonu. Mi nemamo takve ugovore. Načelnik opštine 

nije potpisao nove ugovore. A pošto smo mi čistili ulice, on postavlja pitanje eventualno, nazovimo 

to pošto smo čistili ulice, da je to deo van ovoga. Ne, nije isto, to ti ja kažem, ako postaviš pitanje 

javiću pošto smo to očistili. Ali mi nismo zapošljavali militante u ovom sektoru. 

Uran Halimi: Našli ste to preko nevladine organizacije... 
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Vetim Ramadani: Zanimljivo, kada organizujemo javna saopštenja, SHKA "Bresana" su glasali naši 

militanti, "Zaeno za Brod" su glasali naši militanti... bili smo jako jaki, htjeli su pobijediti bez drugog 

kruga. Kod kapitalne i nekapitalne imovine, nedostatak u evidenciji imovine je manje-više ista 

situacija. Dakle, od ukupno pet preporuka, četiri preporuke i jedna nova preporuka, dvije su već 

primjenjive i poslali smo ih kako su implementirane u Akcionom planu. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine direktore! Imam minut odgovora. Iskreno, dobro znate, mnogo puta 

su me optuživali kada sam vas podržavao za dobra djela. Onda na početku kada sam ti rekao da me 

imaš spreman za dobar posao, ne znam kako si to dobio, ali sam vrlo objektivan i trudio sam se da te 

podržim. Cijenim i poštujem veoma dobar izvještaj i spreman sam da vam pomognem da eliminišete 

ove nalaze koje je revizor napravio. Razlog zašto sam ja uzeo reč, rekao sam na početku, nije čak ni 

tih 11 funkcionera, niti bilo ko od drugih funkcionera koje ste angažovali da čiste ulice, vi dobro 

znate ko su. Znaš kako da ih vratiš. Dobro je dobiti posao, posle čistoće, održavanja puteva i spreman 

sam da vam pomognem u svakom pravcu. Suština i tema razgovora je potpuno drugačija. Koristili 

ste web stranicu Općine da lažno negirate istinu. Evo problema, jer ste nam rekli da LVV laže, laže 

građane. Ko laže, direktore? Da, čak iu pisanju stranice kažete da LVV laže. Nema ništa loše u LVV-

u, dao je ono što je revizor našao. Možete mi reći da LVV govori istinu, da je ono što je LVV rekao 

istina. Možete mi dati drugo opravdanje, koje je isto kao i prethodna vlast. Što se tiče LVV laganja, 

to nije istina, o Vetim. To je argumentirano u Izvještaju revizora. Onda shvatim da i Auditorijum 

pada. Molim vas budite malo objektivniji, malo stvarniji. Ovo je istina. 

Vetim Ramadani: Predsjedavajući, recite 'Ja sam ovdje da vam pomognem u dobrim djelima'. 

Dobrim djelima, Općina se pomaže na mnogo načina. Znam i kako im pomažete, jer za 

gradonačelnika ne znamo vaše tajne, ali znamo za javne poslove. Pa da ne ulazimo u taj posao, jer ti 

to jako dobro znaš, ali nije problem, hajdemo i u to ako hoćeš. Odgovor je vrlo jednostavan, lagali 

ste. Shvati da me nemaš gdje uhvatiti. Ne ne, LVV je lagao, jer vi mislite da je i Izvještaj revizora 

LVV. LVV je stranka, a ne institucija. Osim vođe, nemoj mi vremena, shvatio sam to kao odgovor, 

imao sam mir slušajući. Da, on želi da dođe ovde, odgovor koji sam mu dao... 

Uran Halimi: Ovdje nije pitanje da li ih isključuju ili ne, izvještaj ipak dolazi u vremenu. Problem 

nije tu, već je u sali. Problem je što negiranje sa lažima, ja to ne tolerišem. Nije upitno da li je raskinut 

ugovor, vi nastavljate isto, jer vas nisam zaustavio. Možete me kontaktirati preko zvaničnog sajta 

LDK, sajt opštine se ne koristi, lažu, ali sam obavestio građanina na najpravedniji mogući način. 

Vetim Ramadani: Predsjedavajući, svi smo ovdje s političkim bojama. Dobro je slušati jedni druge. 

Slušao sam, imao sam strpljenja. Imaj strpljenja, slušaj, ako se svađaš, uzvraćaj, idi, nije problem. 

Sada se zabavljam pričajući o činjenicama brate. Da li ste rekli da LVV nije lagao? Uđimo i 
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provjerimo status LVV-a i vidimo šta ima. U trećem stavu se kaže: Pored proceduralnih povreda, sva 

ova zapošljavanja su vršena na osnovu stranačke pripadnosti i nepotizma. Ajde brate, upisujemo ih 

sa imenima, smijemo se ovim partijskim poslovima. Ne, ne znam, građani ne znaju, hajde da uđemo 

da ih prozivamo. Osim pod uslovom da pročitate imena, da ako donesete spisak, ne smijete lagati. 

Uran Halimi: Da, čitao sam imena... Dobro, savjetuju me da ih ne čitam. 

Vetim Ramadani: Dakle, najveća laž je da je subjekat koji vodi od izbora 14. februara prvi subjekat 

u opštini, lažu me na tako perfidan način, kažu mi da je sav mir koji smo dobili, i nismo baš dobili, 

kažu mi da pripadaju LDK i da postoji nepotizam. Nađite nam nepotizam, molio sam vas, ne danas, 

ostavljam vam spisak, na sledećoj sesiji nađite rodbinske veze, videćemo. 

Uran Halimi: Hvala, direktore! 

Samidin Dželadini: Uran, večeras si u pravu za taj svoj dio, a i uvrijeđen si, jer sam pročitao. U pravu 

ste da govorite, ali ne i da vređate. Pogledaj sad šta imaš da kažeš, da sam na primer uvređen i jako 

sam pogođen: 'Druga nepobitna činjenica je realnost koju vide svi građani, a to je udobnost partijskih 

militanata LDK u opštini Sharr'. VV-ova reakcija je ovakva. "U skandaloznoj i smiješnoj reakciji 

pokušali su da demantuju...", nije to pomenuo. Još jednom: 'Još jedna nepobitna činjenica je...', da 

ste govorili u ime LDK, nemate pravo da nam to kažete. Kao članovi, nemate pravo da nas vrijeđate 

na ovaj način, jer niko iz LDK i nijedan mještanin gradonačelnika tamo nikada nije prihvaćen. Čak, 

optužili su nas, LDK, rekli su mi lično zašto niko od LDK, sve druge stranke. Nije veliki problem, 

znaju svoj posao i za šta su primljeni. 

Uran Halimi: Želim s vama razgovarati o izvještaju revizora, mi te razgovore vodimo tokom političke 

kampanje. Direktor dobro zna, djelo nepotizma gdje ga je pomenuo, koristio ga je na drugi način. 

Molio sam direktora, pored ovih naslijeđenih snježnih strojeva da im dragovoljno raskine ugovor u 

februaru 2022, direktor želi i druge ovakve čistače. Sjeci spisak koliko mozes direktore, dovedi nas, 

dobro ti ide. Da, i način na koji ste ih dobili i ko je ta NVO koja vam je dovela ljude da se slože. Qato 

kallxojau građani, vidjeli smo ih, svi građani su vidjeli na ulicama ko su ti čistači. Dakle, moram da 

razgovaram sa njima o Izveštaju revizora, moram da razgovaram sa njima o reakciji preko sajta 

Opštine, za koju oni kažu da je laž, a ja moram da kažem nešto drugo. Što se tiče nepotizma, mi 

dobro znamo gdje je, građanin zna, ne ulazi u detalje na druge načine, jer moram govoriti o Izvještaju 

revizora. A kad uđemo u kampanju, onda rješavamo i ove druge stvari, nepotizam, klijentelizam i 

one, to dobro znate jer se to vidi. Jako mi je žao ovih opozicija koji su pobjegli i nisu ovdje sa vama, 

šta hoćete da mi kažete. Gospodin Sejdilar je tražio riječ. 

Nedžmidin Sejdilar – Zaista ove sednice ne treba da organizujemo u petak jer ih odmah pretvorite 

kao pijacu. Uredno sam se prijavio za reč pre pola sata, ali ovde iskaču ljudi i dolaze do mikrofona 
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kako god stigne. Pre nego da stignem do izveštaj revizora, ja moram da branim svoje dostojanstvo. 

Ja sam podjednaki delegat kao i svi ovde u ovoj sali i kada se redovno ili uredno javim za reč, imam 

pravo da govorim a ne nakon što date reč svima, kažete hajde sada i vi. I vama se obraćamo gospodine 

Junuzi kao mog šefa i zamenika predsedavajućeg, da zaštitite moja prava. Ja znam da ste vi navikli 

da Gorance i Bošnjake stavite u zadnjoj klupi i kada vam trebaju da ih bacite u vatru ali to vam sa 

mnom ne ide. Molim vas da me poštujete kao delegata, kada se javim ispred bilo koga da mi date 

uredno reč u tom momentu. Vi mi gospodine Xheladini, ubedljivo, već zadnje dve sedmice upadate 

u reč sa mesta, ja sam dostojanstven i pristojan čovek, i u skladu sa vašim godinama ja vas trpim. Ali 

nije to korektno, vi ste najstariji delegat kao što ste i sami rekli, čudo je kako do sada niste naučili 

kako treba da se delegati ponašaju. Ja znam da ste vi predsedavajući jak čovek, svi ste vi jači od 

mene ovde. Dok dođem da razgovaram o izveštaj revizora, ja se moram boriti na ovaj način da dođem 

do svog prava. Savetujem vas da me poštuje te kao i sve ostale. Prelazim na izveštaj revizora koji 

govori o 11 zaposlenih radnika koji imaju ugovor o delu, za koje vam je revizor konstatovao a vi ste 

na izborima obećali narodu da ćete popraviti sve greške koje je uradila prethodna vlast. Prethodna 

vlast nije bila cveće. Ja sam ih van ove skupština redovno kritikovao. Sve dok su svi ovde. Nimalo 

ih ne branim. Ali vi ako ste nasledili nešto nezakonito od prethodne vlasti, ne morate da čekate istek 

ugovora da se to prekine. To se prekida odmah. Ako ste nasledili ugovor koji je van zakonit, da li 

ćete čekati ugovor koji traje pet godina da istekne, pa da posle kažete nije naša greška. Kada naidjete 

na nepravilnosti prethodne vlasti odmah prekinite ugovor i predmet date tužilaštvu. Što se tiče ovog 

nepotizma, mislim da nemate nepotizma u zapošljavanju ali mislim da imate nepotizam u onome što 

ste skratili listu od 27 na 11. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Što se tiče optužbi na moj račun, u odnosu na mene, jako 

mi je žao što ste jednom iskoristili ovaj trik i viktimizirali sebe: 'Treba mi da mi daju riječ kada to 

tražim'. Moraš progovoriti kada ja mislim da bih trebao govoriti. Što se tiče toga da li ste zajednica 

ili ne, svi smo isti, ja vas apsolutno ne razlikujem ni od jednog od ovih ovdje. Ne samo tebe, nego ne 

razlikujem nikog od ostalih, ne razlikujem ni VV od PDK, LDK ili VAKAT, nikako od tebe. Ono 

što me najviše brine, ti si na neki način i pekar, Nedžmidin Sejdilar, jer sam u odnosu na tebe uvijek 

bio mnogo velikodušniji. Stalno su me optuživali, čak me je optuživao i gospodin Samidin Dželadini. 

Dakle, ako se žalite i izigravate žrtvu ovdje, pošto sam doveden u vezu sa vama, to je vrlo nizak 

Nedžmidin, jer i građani to znaju. Nemoj mi glumiti žrtvu, jer mi ne stavljaju te stvari, Nedžmide. 

Kada govorimo o Izvještaju revizora, govorimo o Izvještaju revizora. Ne pokušavajte ovdje u svakom 

trenutku ograničiti viktimizaciju sa bo. Potpredsjednik koji vas predstavlja, a ne vas, on predstavlja 

sve njih ovdje, zamjenik je predsjednika, on nije samo vaš, nevećinska zajednica, on je zamjenik 
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predsjednika i ovih ovdje i ovih the VV. Nemojte se igrati na te trikove, jer ih ne tolerišem. Zamjenik 

predsjednika daje riječ kada ja nisam tu, on me zamjenjuje. Ne pokušavaj da me iskoristiš da se 

viktimiziraš. Ovo nije u redu. Ne, uradili smo to za ovu tačku dnevnog reda, jer idete lično. 

Predsjedavajući će razgovarati sa mnom o izvještaju revizora. 

Bedžet Dželadini: Normalno je da svaki put kada dođe revizorski izveštaj dođe do debata i dobro je 

da ima debata. U Akcionom planu sam kao načelnik opštine prihvatio nalaze Revizora kao istinite i 

dao preporuke da se ovi nalazi više ne ponavljaju. Bilo je više debate, to je najbolji izveštaj do sada, 

pošto postoji opština Dragaš. Prijavi gdje nema nalaza u finansijama i nabavkama, gdje je više 

problema, gdje je više krađe. Tačno je da je revizor našao taj nalaz za zapošljavanje ovih 11 

službenika. Želim ovo da zatvorim, jer ne vredi predugo raspravljati. Mi te službenike nismo 

angažovali, niti smo ih zapošljavali. Pronašli smo ih od 2021. godine i još uvijek imaju važeći ugovor, 

neki više, neki manje. Ne znamo da li su ovi radnici angažovani legalno ili na crno. Pitali smo KKRP, 

dobili smo odatle obavještenje da je to protuzakonito i tim radnicima je raskinut ugovor, a mi nismo 

angažovali radnike u takvom obliku. Pronašli smo zakonske forme za zapošljavanje radnika za 

čišćenje snijega, za čišćenje okoliša. Postoje i drugi oblici angažovanja ovih ljekara koji rade u 

KKMF-u. Dakle, ovu preporuku provodimo od aprila prošle godine. Ostale četiri preporuke koje su 

stigle, preporuka koju je doktor zaboravio da pita, došle su nam od sudskih odluka koje smo plaćali 

iz sopstvenih prihoda. Mi to nemamo. Greška trezora, uzeo je 44.000 evra ličnog dohotka i platio 

prosvetnim radnicima kolektivni ugovor. Mi smo odgovorili, vi ste nam ih uzeli a da nas niste pitali, 

oni su nam ih uzeli bez prava, nezakonito i uzeli su sredstva koja su bila namijenjena za studentske 

stipendije. I prošle godine smo imali loš rezultat, potrebno je pronaći druge oblike za realizaciju 

studentskih stipendija. Dakle, ovo otkriće je također eliminirano i nije naše. Što se tiče Nedžmidina 

Sejdilara koji se žalio, rekao sam vam, informaciju sam dobio od policije. U roku od 24 sata samo je 

jedan Albanac osuđen zbog prelaska jednosmernog puta. A Nedžmidin Sejdilar je osuđen jer je 

greškom parkirao vozilo, a ne u jednosmjernoj ulici. Ovo je zvanična informacija zamjenika 

komandira policije. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, predsjedavajući! G. Hajredini je također govorio dobre riječi o Izvještaju 

revizora. Nisam imao komentara na Izvještaj revizora. Ne znam da li ste me razumeli, ne znam da li 

ste bili ovde kada sam govorio. Nisam govorio o izveštaju revizora, ja vam iskreno pomažem, kao 

što je Vetimi rekao, rekao je Vetimi da sam vam pomogao tako što sam otišao kod zamenika ministra 

i doneo mu 640 hiljada evra memoranduma o saradnji za infrastrukturu Dragaša. Znate li ovo? 

Obaveza, u redu. Pomogao sam im za dobar posao, jer imam obavezu, ali ću to i dalje činiti za 

građane. Što se tiče izvještaja revizora, nisam ništa rekao. Pa, u tome je stvar, ja nisam pekar, 
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predsedavajući. Neka zna i vaš direktor da ste ga imenovali glasovima LVV-a, vlast ste preuzeli 

glasovima LVV-a. Moramo prestati da zloupotrebljavamo usluge koje smo dali jedni drugima. Ako 

ja imam poziciju, vi imate mnogo pozicija iz LVV-a, a danas izlazite i nazivate me idiotom. Građanin 

zna ko je najveći nasilnik. Zloupotrebili ste glas LVV-a, sa tim glasačem koji je glasao za promjenu. 

I danas dođeš i kažeš da smo naslijedili. Napravi mi spisak onih snježnih mašina koje si stavio preko 

NVO. Ja ih prozivam, nemojte izlaziti ovdje i govoriti građanima da sam ih ja naslijedio, da ste one 

koje ste naslijedili, najvećom mogućom voljom uklonili sa ovog posla. Što se tiče onih koje ste 

svojom voljom uzeli preko NVO, daću vam spisak. Znaš ih, znaš ih sve. G. Munir Jonuzi je zatražio 

riječ. 

Munir Jonuzi – Ovo je samo replika na ono što je rekao Predsednik. Koliko sam ja razumeo vi ste 

Predsedniče rekli da su tokom nedelju dana kažnjeni… rekli ste za zadnja 24 sata. Ja sam mislio da 

ste rekli za poslednjih nedelju dana, ali ako ste mislili za poslednjih 24 časa onda je u redu. Zato što 

je moj tetkić kažnjen za vožnju u pogrešnom smeru. Čovek je otišao do parkinga u Viva fresh, prošle 

godine nije bio ovde, nije znao da je ta ulica jednosmerna, nije video saobraćajni znak i zbog toga je 

kažnjen. 

Uran Halimi: Hvala vam puno! O ovim eventualnim stvarima govorimo u konačnoj tački. Prolazimo 

kroz Izvještaj eksternog revizora za PFV za 2022. U slučaju da imamo prostor u Vetimu, pričajte i o 

drugim pitanjima. Mi ovo usvajamo, jer je to Izveštaj koji šalje spoljni revizor, nije bitno da li je 

usvojen u Skupštini ili ne. Nastavljamo sa šestom tačkom: Planom implementacije preporuka 

eksternog revizora. Ovo je jako dobro, hajde, hajde da radimo zajedno. Ako neko želi da preuzme 

riječ od delegata? Gospodin Hajredini je tražio riječ. 

Shpetim Hajredini: Onda još jednom pozdrav svima! U revizorskom izvještaju nisam baš htio 

ulaziti u to, a svi ste čuli da sam hvalio izvještaj. Dok se sada bavimo Akcionim planom za 

implementaciju preporuka. Ono o čemu treba razgovarati, raspravljalo se malo ranije. Naravno, kada 

se optužuje prethodna vlast, to pogađa i mene. Dakle, i ja sam u obavezi da izađem i da dam svoje 

mišljenje i šta je pravo onoga što se dešavalo 2021. godine i o čemu se sada priča. Jedan od nalaza 

Revizora za 2022. godinu, bavimo se i angažovanjem posebnih službi bez sprovođenja adekvatnih 

zakonskih procedura. Ovaj nalaz je i prošle godine, a nastavio se i 2022. O čemu se dugo razgovaralo 

i što građani sada znaju, da je kao nalaz Opština angažovala 11 službenika za posebne službe u 2022. 

godini. Sav teret, sva težina, sva ova debata je skrenula i prošla da je ovaj problem naslijeđen od 

PDK, od tadašnjeg predsjednika Shabana Shabanija. Dobro, ovaj put imate priliku i optužujete 

Shabana Shabana. Mada, u stvarnosti, ako je Shaban Shabani potpisao takav ugovor, sami ste 

potvrdili da su ti ugovori istekli u februaru. Mogao si ih zaustaviti, ove godine neće biti problem. 
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Nastavili ste bez ikakve procedure. Nastavili su, radili su, nisu stali, ja imam mir bez istih. Također 

biste mi trebali reći koju ste proceduru slijedili s ovih 11. Ostale ostavljamo, u KKMF gdje su bili 

zaposleni, ostavljamo sve što si rekao 27. A za ovaj 11. zašto se nisi stvarno odvojio od njih čim si 

došao? Došli ste pre januara, u oktobru su izbori, mislim, u novembru, u decembru, kada ste nam 

dali zakletvu, već ste imali priliku da intervenišete i raskinete ugovore. Oni su nezakoniti, raskinute 

ugovor čak i ako do ovog nalaza uopšte nije došlo, sad, čak i nismo razgovarali, teret je ostao na 

Šabanu Šabanu, neka ide i suoči se sa pravdom, ako postoji nešto protivzakonito. Da, nastavili ste 

gore od njega. Možda je pogriješio, ali vi ste nastavili. Dobro, dođi ovamo i objasni mi šta se desilo 

sa ovih 11. Da sam te slušao, ne bi mogao razumjeti. Pa ti izađi i daj mi ga ponovo. Da niste bili u 

redu, uvjeren sam da biste raskinuli ugovore i bilo bi jako u redu, iako Shaban Shabanin znam da je 

ispoštovao proceduru. Koliko su bili legalni, ne znam, znam da su išli po proceduri. Ovaj drugi, sad 

direktor Uprave ne zna koliko znanja ima, ali zakonski imamo obavezu kao opština, svake godine, 

da ne grešimo, znam sigurno jednom, ali možda dvaput, moramo napredovati u provedbi preporuka, 

ovdje Jeste li zaostali za prošlom godinom? ne sjećam se. Direktore, imamo li napredak preporuka 

ili ne? Da dva puta godišnje legalno više nemamo. Nemamo to iza sebe. Da li je to kao nalaz negdje 

u izvještaju, imamo li to kao nalaz. Ne, nemamo ga. Ja to nigde ne čitam, od pet nalaza, što znači da 

se radi o prekršaju, ili o nalazu koji niste shvatili. Da je to i volja života. Uopšte nisam želeo da 

ulazim u ove detalje. Ne razumiješ, čini mi se, da, možeš pitati direktora, siguran sam da zna. Ili ako 

pogledate zakon, vidjet ćete da i to mora biti slučaj. Dalje, jedan od nalaza bio je isti, i prošle i ove 

godine. Prošle godine ste imali istu registraciju, jer ste na vrijeme došli na vlast i mogli ste se 

registrovati, to nije bio nikakav prekršaj. Ni ovo nije nasljeđe. Trebali biste promijeniti svoj pristup 

i nemojte imati posla sa Shabanom Shabanom ili prethodnim izvršnim direktorom. Uzmi, radi, 

nastavi i mijenjaj se. Ne znam koliko dugo ste primili, ovaj gospodin ima druge informacije. Hajde 

da ih vidimo sledeće godine kada dobijemo imena. Mi smo iz Opojë, svi znamo ko glasa. Međutim, 

ja ću se malo povezati sa predsjedavajućim Shabanom Shabanijem, kojeg je pozvalo Tužilaštvo, čini 

mi se. Jesam li u krivu? Bio je intervjuisan, znači ako se ne varam, intervjuisan je krajem 2022. 

godine i izašao je vrlo dobro, čist. Sad sam dobio odgovor preko telefona, jer stvarno nisam puno 

dobio, kažem šta sam pročitao i vidio. Ni od koga ne dobijam informacije, ali kad si to rekao, malo 

mi je udarilo u uši, rekao sam da ga pozovemo na telefon pa da vidimo šta je bilo. Ako je zaista tako 

nešto... rekao je dobro, ja sam uzet, dao sam izjavu, izašao sam vrlo čist, da sam se držao nekog 

zakona o regrutovanju, rekao je i da je u redu. Ono što me trenutno brine je to što uvijek uzimate 

PDK sa prethodnim izvršnim direktorom. Morate se odmaknuti od ovog pristupa, jer dvije godine su 

gotove, gotovo. Ako imaju greške, sada ste tu, morate Ako imaju te greške, sada ste tu, morate ih 

poboljšati. To je cilj koji su i Šaban Šabani i Bedžet Dželadini uvek mislili, verujem, za dobrobit 
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građana. Čak i ako date ustupak samo u korist građana, potrebno nam je i vaše razumijevanje. Ali 

nemojte kriviti samo njega, jer su ovi ugovori o kojima se danas raspravlja, pa i onaj sušni, okončani 

u februaru. Da, prestali su prije mnogo mjeseci, ali vi ste nastavili i nije u redu. Dakle, i vi ste 

saučesnici u svemu ovome, ako postoje nelegalni ugovori. To bi trebale prihvatiti obje strane, ali da 

je to za dobrobit građana, trebali bismo u potpunosti otkloniti ovaj problem i ne baviti se ovim 

pitanjem. Ako odu iz nje, uradili su svoj posao za građane i mi ćemo zatvoriti ovo pitanje. Inače, nije 

u redu. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala! Za riječ je zatražio načelnik općine. 

Bedžet Dželadini: I izveštaj revizora i akcioni plan su ekskluzivni dokumenti gradonačelnika 

opštine. Čak je i Akcioni plan dokument koji gradonačelnik mora implementirati. Čak i primjedbe 

koje su date su od gradonačelnika zatražene da ih sprovede, a ne da se ponavljaju. Iako je na dnevnom 

redu bio Akcioni plan, ipak se govorilo o Izvještaju revizora. Još jednom govorim o tom 11.: nemoj 

ovo djelo učiniti previše tragičnim. Ne znamo da li je to legalno ili nelegalno. Nismo mogli da im 

raskinemo ugovore u februaru i martu kada, znate, prošle godine nije bila zima kao ove godine, bila 

je izuzetno oštra. Nismo mogli da ih presečemo i ostavimo ljude bez otvaranja puteva. Za to smo 

pitali šta da radimo, rekli su da je to nezakonito i da nismo zapošljavali nove radnike. Izvještaj 

revizora za 2021. došao je u junu i kasnije. Bilo je kasno kada nam je pokazao da je ova akcija 

nezakonita. Čak iu prethodnom izvještaju stoji kako je pronađeno. Dakle, Revizor ima za cilj da ne 

ponovi greške. Dobili ste dokumentaciju za Akcioni plan, ne moram je čitati sa vama, pročitali ste je 

pozadi. Kao načelnik opštine, prihvatio sam nalaze revizora i prihvatio sam da ću ih implementirati. 

Tri od ovih preporuka smo već implementirali, preostale su još tri. Da li ćemo sa svim realizovanim 

stići do kraja godine, ne znam. Neki traže procedure, ali mi ćemo naravno implementirati još dvije. 

Ostale ćemo početi implementirati, pa ako neko ima pitanja u vezi sa Akcionim planom, ja sam u 

mogućnosti da na njih odgovorim. Ako nema, možete kad god hoćete, pa i na sledećoj sednici 

Skupštine, ako je moguće, postavljajte mi pitanja i ja ću vam dati odgovore. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, predsjedavajući! Ima li neko pitanja o Akcionom planu? Stavljamo na glasanje. 

Ko je za to da se pomogne predsjedniku da otkloni te nalaze revizora? Protiv? Uzdržavanje? Imamo 

15 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih. Predsjedavajući, imate podršku nas 15 da eliminišemo 

nalaze revizora. Nastavljamo sa konačnom tačkom. Ako neko želi da razgovara sa mnom o bilo kom 

pitanju. Molim vas, poštovani delegati, za one koji traže riječ, pokušajte iskoristiti svoje zapisnike, 

jer se nećemo vraćati osim na jedan odgovor na istu diskusiju. Dešava se da delegat ima deset minuta 

da razgovara sa mnom o bilo kojem pitanju, izvršna vlast koristi svoje vrijeme, zatim samo jedan 

minut za odgovor i mi rješavamo sve nedoumice koje imamo. G. Nedžmidin Sejdilar je zatražio riječ. 
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Nedžmidin Sejdilar – Prvo da demantujem predsednika opštine to što mu je komandir policije rekao 

za kazne od sinoć. Gospodine predsedniče, ja sinoć nisam kažnjen za pogrešno parkiranje, kažnjen 

sam prošlog petka. Imate pogrešnu informaciju, niste razumeli komandira policije. Prošlog petka. 

Što se tiče sinoć, nisam kažnjen. Vi ste rekli u poslednjih 24 časa. Gde je Vetim Ramadani, da li se 

sećate da dok je naš gradonačelnik bio odsutan, ti i ja smo sa ove govornice razmenili reči i vi ste 

čvrsto obećali da ćete za maksimalno četiri nedelje da sanirate taj cev iza policijske stanice. Tamo i 

dalje podzemne vode narušavaju stambeni objekat jedne žene. Čvrsto ste obećali da će te to završiti, 

maksimalno za četiri nedelje, čujem da je predsednik otišao tamo i da traži još drugih četiri nedelja 

za izvršenje radova. Pitam vas, ako ste čvrsto obećali zašto do sada to niste završili. Hoćete li svi, 

jedan po jedan da tražite po četiri nedelje i tako 400 godina. Samo da bi ste jedan cev popravili, da 

jedan goranac nema problema sa podzemnim vodama. Gospodine predsedniče, vi ste malopre 

organizovali sastanak u vezi pornografije koju je vaša administracija objavila na zvaničnu web 

stranicu. I vi ste tražili od mene da se izjasnim, da li želim da skinete tu fotografiju. To je isto da 

kada vešate čoveka i stavite mu omču oko vrata i pitati ga da li želiš da ti skinemo omču. Vi ste mene 

izblamirali u javnost, dotakli ste mi ugled, tom fotografijom koja je manipulisana. I zato imam čvrsta 

dokaza. Ja sam u najmanju ruku očekivao od vas, lično, kao poštenog i savesnog čoveka u kojeg 

nemam ni trunke sumnje da ćete da nađete počinioca i da ćete se ovde izvinuti za propust koji ste 

napravi na web stranici. Da sam ne daj Bože poludeo, ili da sada poludim, pa da se ovde skinem go 

za ovom govornicom, opet vi ne smete da stavite takav skandal na službenoj stranici opštine Dragaš. 

Vi rušite imidž opštine Dragaš. A pogotovo kada je to namerno iscenirano. Ja to smatram kao još 

jedan od pritisaka na mene. Dve godine vi ovde na razne načine vršite pritisak na mene. Počevši od 

ovog čoveka ovde koji mi je isključio mikrofon a vi ste mi ponudili azil. Drugi put ste mi ponudili 

azil u vašem opširno pismo na dve stranice. Posle toga vaši tajkunski prijatelji koji žele da rade 

centrala u opštinu Dragaš i da dodatno uzurpiraju goranske reke, jure me vozilima iz Prizrena prema 

Dragašu, šalju mi neke ljude na sastancima, vaši tajkunski prijatelji koji dolaze na javne debate jure 

me vozilima prema Prizrenu, šalju mi ljude da me ispituju, da proveravaju kada sam ušao i kada sam 

izašaož. Zar to nije pritisak. Gospodin Dželadini ono što je uradio na poslednjoj sednici i to je 

pritisak. Bivši direktor obrazovanja me je provocirao diganjem tri prsta i to je pritisak. Vi koristite 

svaki momenat za pritisak na mene. I ova fotografija, to je dno dna. I da je bila greška, vi niste smeli 

da je objavite. Vi ste to namerno uradili da pokažete svoju snagu i da date primer drugima. Da se 

paze šta će da im se desi ako se bore i ako govore kao što govori gospodin Sejdilar. To je vaš cilj. I 

to vam neće uspeti.  

Ja sam se naživeo gospodine predsedniče. Meni je Bog ispunio sve želje. I ovo mi je bila jedna od 
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zelja, da dođem ovde i da nešto dobro uradim. Gospodin Ramadani je ponovo otišao, kada ste 

izveštavali u mesecu martu i kada sam dotakao opštinski džip koji vaš miljenik Uzair Hamza vozi i 

privatno. Vi ste mi odgovorili da ste mu vi dozvolili da vozi džip zato što on prevozi učenike do 

škole. Gospodine Ramadani trenutno je školski raspust, taj se džip i dalje vozi na relaciji Krstac – 

Dragaš. Koje učinike on sada prevozi. Da li prenosi ljude iz Krstaca na pijacu ili šta. Sada je školski 

raspust. Zašto džip nije parkiran na opštinskom parkingu. Mene lično ne boli što će jedan službenik 

voziti službeno vozilo i za privatne obaveze, ali me jako boli što građani mog dela Gore plaćaju to 

vozilo time što se gube njihovi interesi. Taj čovek treba da zastupa njihove interese i zbog tog jeep-

a on ne sme da protivreči i mora da vam sve potvrđuje. Sada se obraćam Predsedniku kao šefu izvršne 

vlasti, i javna je tajna da svi znamo da je najbolje oružje i oruđe vlasti i političkih subjekata nevladin 

sektor. Malopre je Vetim Ramadani iskritikovao da je to nečija žena, ima ona porodicu i slično, ona 

jeste žena ali čim se javi javnim poslom ona je javni službenik kao što sam i ja. Za tu istu osobu i 

nevladinu organizaciju vi ste gospodine Ramadani sedeli na zadnjem sedištu autobusa kada smo išli 

iza Skadar. Kada je isti Uzair Hamza priznao kako ju je sam kreirao. Tu ste bili i vi zajedno sa 

direktorom zdravstva. Što se tiče nevladine organizacije u kojoj je član i osnivač naš kolega gospodin 

Rahte, kako to drugačije može da se objasni. Osnivač nevladine organizacije delegat u skupštini, 

svaki put projekti se daju njemu. Zar to nije oruđe ili oružje vlasti. On je delegat u skupštini i osnivač 

nevladine organizacije. Ja drugačije ovo ne mogu da razumem. Što se tiče ove jednosmerne ulice, 

gospodine Predsedniče, vi ne živite u Dragašu. Opolje od Gore je i fizički odvojeno, većina Opoljskih 

sela ne trpe muke sa kojima se suočavaju goranska sela. Brodosavce ne treba kružni tok, Šajnovce 

stignu do okružnog centra i vrate se. Da li znate da jedan prosečan goranski čovek koji je došao iz 

dijaspore za vreme odmora 15 dana pređe više od 600 km samo zbog te jednosmerne ulice. Da li 

znate da ste uništili biznise od kružnog toka sve do autobuske stanice. Koji jedva čekaju da dođe 

sezona i da nešto profitiraju i tako izdržavaju svoje porodice. Da li znate, da zbog te vaše ulice koliko 

će se biznisa zatvoriti. Da li mislite da je to normalno. Hvala. I dalje očekujem da pokažete ljudskost 

i demokratičnost i da se izvinite za onu porno-fotografiju koju ste postavili. To što vi nećete, to govori 

o vama. Vi ste to manipulisati, vi ste to montirali i vi ste to objavili. Sve teze dokazuju da ste to 

namerno uradili. Hvala. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Što se tiče fotografije, tražio sam razumijevanje i tražio da 

se ta fotografija ukloni. Molim administratora te stranice da ukloni tu fotografiju sa web stranice, jer 

se gospodin Sejdilar osjećao uvrijeđenim i ocrnjenim. Apsolutno ne sporim da li je to namerno ili ne, 

ne znam taj posao, ali kao predsednik ove Skupštine molim vas da tu fotografiju uklonite, zamenite 

drugom ili na kraju ni ne budete tamo uopšte. Nastavljamo sa konačnom tačkom. G. Samidin 
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Xheladini je tražio reč. 

Samidin Dželadini: Ne želim da padam na nivo određenih ljudi. Nemam to u planu, niti sam ikada 

propao, ali uvek imam reakciju, mislim da kako treba, u pravo vreme. Upravo za dotičnog gospodina 

nije pomenuo njegovo ime. Ovo je prijeteće. Ispred mene je prijećena osoba, poslanik, i to jaka 

fizička prijetnja. Molio sam kolegu da mi oprosti. Ovaj prijeti, ovaj izaziva podjele. Svi smo mi 24 

godine doprineli ovoj situaciji koja se ovde stvorila, između albanske i goranske nacionalnosti i nema 

razlike. Kada smo prisutni i govorimo na njihovom jeziku, više ih poštujemo, ostavljamo po strani 

one koji znaju jezik i razgovaramo s njima na njihovom jeziku. Nikada ne diskriminiramo. Pred 

njima su, možda, iz straha, ljubili ruke drugima. I sam sam svjedok. A danas se dotična gospoda tamo 

veličaju u Srbiji, 'Srbija je Kosovo' postavljaju slike na TikTok. Vi ih nemate, ja ih imam. Oni ga čak 

koriste u podle političke svrhe, rekli su nam. Molim vas podijelite s njim. Najbolja situacija nikada 

do danas nije bila, nikada nije bila. Gdje živite je vaša stvar. Molimo vas da ne dodajete uvredu 

povredi.Ova situacija koja je stvorena je doprinos svih građana. Nemojte raspirivati mržnju, jer to 

pominjete 50 ili 100 puta, Goran, Albanac, Bošnjak, tu i tamo. Ne dozvolite da ovo bude kraj, nikada 

neće biti diskriminacije. Nije se desila ni najmanja diskriminacija u ovom obliku, kao što je to slučaj 

sa ovom vladom. Ne klevetajte nepovezane stvari, tamo mi ljudi govore da je nacionalista i govore 

mi da je istina loša, sa lažnim tezama, jer ljudi ne znaju. Bavite argumente, činjenice. One nisu 

činjenice. Reagovao sam radi neistine iako mi nikada nije prijećeno. Nikad ne prijetim, zaboravi. 

Jednom sam napravio grešku i nikada je neću ponoviti. Tada sam bio emotivan, neću to ponoviti, 

ako Bog da, nikada neću ponoviti. Kunem vam se i da ste bili najcjenjenija osoba ovdje u Skupštini. 

Hajde da razgovaramo s tobom, ti pričaj pola diskusija, pusti nas da razgovaramo. Bilo da ste govorili 

ispravno ili pogrešno, dobro ili loše, mi vas čekamo. Ne prihvatate istinu kako kažu? To je pogrešno. 

Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala! Gospođa Xylferie Bahtijari ima riječ. 

Xylferie Bahtijari: Pozdrav svima! Pozdrav predsjedavajuce, skupstine, doduše u malom broju pred 

kraj, kao i obično. Dva su razloga zašto sam danas došao na podijum. Jedan je javni zahtjev koji 

želim uputiti gradonačelniku. Na poslednjoj radionici smo bili u Istoku, u saradnji sa OEBS-om, 

napravili smo plan-projekat za mogućnost provera, ili bolje rečeno, prvo ultrazvučni pregled, pa 

mamograf za žene naše opštine koje imaju potrebu. Ovaj plan-projekat smo napravili zajedno sa 

odbornicima Skupštine Prizrena. Oni će nam omogućiti zakazivanje termina u Regionalnoj bolnici u 

Prizrenu, dok tražimo podršku od gradonačelnika da nam omogući transport ovih žena. I drugi razlog 

zbog kojeg sam došao je da se posebno zahvalim gradonačelniku koji se ne ustručava da pomogne 

za dobra djela, za dobrobit građana. Moj zahtev za svlačionicu za bebe u bolnici u Dragašu je sav 
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ispunjen. I sam sam nedavno pratio radove, ima još posla, ali bitno je da volja gradonačelnika uvijek 

postoji. Stoga, kao što je ranije rekao Shpetimi, nemojmo se previše baviti optužbama, posebno 

ličnim optužbama, želim da istaknem, nemojmo obeshrabriti ljude koji se trude za dobro. Hajde da 

se više bavimo planovima i projektima za dobra dela, za dobrobit građana naše opštine. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, gospođo Bahtijari! Gospodin Jetmir Ajdini je zatražio riječ. 

Jetmir Ajdini: Pozdrav još jednom! U prošloj sjednici sam vas pitao za put Brrut-Zgatar, pitao sam 

vas da li je to projekat koji će se realizovati ove ili iduće godine, rekli ste da će projekat biti realizovan 

ove godine. Nakon postavljenog pitanja na sjednici, nakon nekoliko dana, saopšteno je da su počeli 

radovi na tom putu. Bager je radio samo jedan dan i na tom putu nema posla. To je jedan od 

najfrekventnijih puteva u ovom trenutku. Čak i taj dan u sesiji koju sam vam spomenuo, to je jedan 

od najfrekventnijih puteva. Želeo sam da znam dan kada će se taj put završiti. Drugo pitanje je za 

put u Blacu, kocke su zatvorene nekoliko sedmica, ni tamo nema radova. Sledeće pitanje bi bilo o 

mostu u selu Zapluđe. Most je završen, nije pušten u funkciju. Ovo su moja tri pitanja na koja sam 

imao zadovoljstvo odgovoriti. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Aydini! Želi li još neko razgovarati sa mnom? Reč je zatražio g. 

Shpetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini: Poštovani predsjedniče, pokušaću da budem vrlo kratak, vjerujem da imate 

vremena i volje da me saslušate. Znate da sam to izneo kao pitanje, ali i kao zahtev, au završnom 

izveštaju i dalje imam svoju zabrinutost u vezi sa prenošenjem pčela iz drugih gradova u naš grad. 

Vjerovao sam da ste poduzeli nešto, ali koliko vidim, ne. Takav transfer se ponovio. Nemam 

informaciju šta je bilo prije mjesec dana, sad sam dobio informaciju da se desio transfer pčela. U 

mom selu su imali pru. I sam sam bio na mjestu događaja, imam fotografije ako zatrebaju. Stoga još 

jednom iznosim ovu zabrinutost i vjerujem da imate priliku razgovarati sa Inspektoratom i poduzeti 

mjere, barem razgovarati sa ovom osobom. Na kraju krajeva, i oni su ljudi, imaju ih za beneficije, ali 

i ove godine mogu da ih stave tamo gde su ih ostavili, ali sledeće godine barem preduzmete mere i 

zahtevate da poštuju zakonske procedure. Čuo sam da si rekao da i naši idu kod njih. Ne znam da li 

naši idu ili ne, ali rekao sam vam da im zakon zabranjuje. Ako opština donese takvu odluku i vidi da 

je lokalni pčelar ugrožen, iz ovog ili onog razloga, ima pravo da to zabrani i nema pravo da odvozi 

pčele iz Prizrena, ili gde god da je, Priština, Uroševac , šta ja znam, i radim to na našoj teritoriji. Vi 

znate da je naša teritorija veoma slaba, da se ukratko izrazim na albanskom, sa medonosnim biljem. 

Iza vas je Vetim, direktor Uprave, njegov otac ima pčele i zna šta se dešava ako mu priđe samo 20 

pčela, kažem na albanskom. Ako vam dođe 20 pčela u blizini teritorije koju pokrivate svojim 

pčelama, prepolovili ste proizvodnju meda za tu godinu. Ako zakon to dozvoljava, a mi nemamo 
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pravo da to zaustavimo, nemamo kuda. Ali ako nam zakon dozvoljava da zaštitimo i zaštitimo našeg 

farmera, našeg pčelara, onda ga moramo zaštititi i zaštititi. Dakle, zamolio sam vas da se malo 

pozabavite u ovom pravcu, sa ovim problemom i da vidite šta imate sa mnom. Ako ih zaustavite na 

mesec dana, zaustavite ih, ako ne, onda i sam razmatram druge procedure, da li imam zahtev u 

Skupštini da me podrže sa takvom odlukom, ali još jednom čekam da nastavite i pogledajte svoje 

mogućnosti za zaustavljanje transporta ovih pčela. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Hoće li mi još neko vjerovati na riječ? Tada će vam 

predsjedavajući odgovoriti. 

Bedžet Dželadini: Počinjem sa Sejdilarovim pitanjima, koji je pomenuo četvorogodišnjaka. Vetimi 

je iskoristio te četiri sedmice da razmotri procedure nabavke. Kad sam se vratio sa hodočašća, došla 

je ta žena i opet je iznijela svoju zabrinutost zbog vode koja se slijeva u dvorište. Obećao sam joj da 

će ovaj problem biti riješen u roku od najviše četiri sedmice. Nisam je molio još četiri sedmice. I 

srećom, nije trebalo četiri nedelje, trebalo je tri dana i problem je rešen. Sada ta žena nema problema 

sa vodom, kvar je nađen gdje je. Bile su dvije cijevi gdje su spojene, otišle su jedna sa drugom, izašla 

je velika količina vode i otišla pod zemlju u njeno dvorište. Što se tiče fotografije, garantujem vam 

da ovu fotografiju, koja vam se možda ne sviđa, ne dira ljudska ruka. Izašao je baš kao što ga je 

telefon slikao. Ako ne poslušate, tužite općinu na sudu. Rekao sam vam koja je osoba snimila sliku 

i koja ju je postavila na web stranicu. Sada, prije sat vremena, rekao sam službeniku za informacije 

da promijeni fotografiju, da snimi još jednu, drugu fotografiju, odmah do nje. Ali nemamo gde da 

vam se izvinjavamo, jer tu fotografiju nismo dirali, nismo je koristili sa namerom da vas 

provociramo. Što se tiče NVO 'Sensa', nije tačno da mu je Uzairi rođak. Ovo smo potvrdili, jer ste 

uložili žalbu i NVO se obratila Opštini, sa zahtjevom za pristup. Ima i pitanja i odgovora, a mi smo 

dokazali da nisu u vezi sa Uzairom Hamzom. Što se tiče NVO gospodina Rahtea, to je takođe bio 

vaš zahtev koji ste uputili jednoj NVO u Prištini koja je bila zainteresovana za ovo pitanje. Primili 

smo taj zahtjev i vratili smo odgovor. Gospodin Rahte nema ništa zajedničko sa tom NVO i u vrijeme 

kada se ova NVO "Zaeno za Brod" takmičila nije bio ni član, ni osnivač. Znam da jednosmerni put 

otežava 1% ljudi, ali svakodnevno pomaže 99% ljudi.Imam građane koji dolaze u moju kancelariju 

i zahvaljuju mi, i sa gorskog i iz opojskog dela, na ovom rešenju. Raspravljalo se o jednosmjernoj 

ulici i KKSB je donio jednoglasnu odluku da se i ove, kao i prošle godine, provede. Što se tiče 

Xylferijinih pitanja, vezano za mamografiju, ona je jednog dana imala sastanak sa mnom i takođe 

sam joj obećao, kao gradonačelnicu opštine, da ćete procedure za mamografiju naših građana u 

Dragašu pratiti i vi kao odbornica i mi ćemo obezbijediti prevoz za sve one žene kojima je potrebna 

mamografija. Izrazite zahvalnost što ste se javno zahvalili što ste ispunili taj zahtjev za 
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obezbjeđivanje svlačionice za djecu kada odu kod pedijatra. Što se tiče pitanja dr Jetmira Ajdinija, 

put Brrut-Zgatar je počeo da se radi, ali znate da je deo ovog puta i put u selu Blač. U Blacu se radi 

i za 2-3 dana asfaltiranje. Što se tiče puta Brrut-Zgatar, njegova sanacija će početi nakon odlaska 

stanovnika, jer je tu potrebno postaviti zaštitni zid. Ukoliko se izvrši iskop i izgradi zaštitni zid, 

postoji opasnost da će put biti potpuno blokiran, sa odronima. Dakle, čim krenu, prvo će se napraviti 

zaštitni zid, a potom će se obaviti asfaltiranje ovog puta. Za gradnje koje su prekinute u Zgataru krivi 

su građani koji su izašli i sprečavaju majstora da završi radove. Lično sam četiri puta bio na mjestu 

događaja, nismo našli zajednički jezik. Za most Zappluxhe kriv je predradnik, ali uskoro će i taj most 

biti završen, gotov je, ostalo je samo nekoliko detalja koji su ostali nedovršeni i nakon što je projekat 

završen. Spas, što se tiče prevoza pčela, molim vas da mi pomognete da nađem zakon, član koji 

zabranjuje prevoz pčela između susednih opština i odmah ću napisati zahtev policiji da primenjuju 

zakon. I na kraju, iako niste imali pitanja, filijala PDK u Dragašu je reagovala protiv predsednika 

opštine, navodno zbog nekih propusta i zloupotreba u zdravstvu. Lično sam apostrofiran kao 

predsjedavajući. S tim u vezi, moram dati neka pojašnjenja. Reakcija se zove "Reakcija ogranka PDK 

u Dragašu". S obzirom da sam lično pomenut imenom i prezimenom, moram da dam pojašnjenje za 

mišljenje. Ovde piše da je završeno zatvaranje QMF-Bresana, odnosno rad lekara u subotu i nedelju. 

Znate da sam ja, dok sam bio na čelu izvršne vlasti, doneo odluku da QMF-Bresana radi u dve smene, 

gde lekar, zubar, apoteka i ambulanta rade u dve smene. 

Prošle godine smo angažovali našeg doktora da radi i u subotu. Međutim, po zakonu nismo u obavezi 

da angažujemo lekare za rad u QMF-Bresana subotom i nedeljom. Međutim, odlaskom dr Fetisa u 

penziju, zbog nedostatka ljekara, u subotu smo prestali raditi kao ljekar. Takođe, i dalje je moćno da 

ja, u QKMF-Dragash, nastavljam da zapošljavam svoje cimere koji pružaju besplatne zdravstvene 

usluge građanima, kao što su neurolozi i psihijatri, kardiolozi i internisti, oftalmolozi i ginekolozi. 

Od svih ovih koje sam spomenuo, samo jedan je bio moj cimer. Već tada sam ti rekao, nađi svog 

cimera, pa će i taj doktor dati otkaz, a ti izgubiš svoj, nije problem. Važno je imati doktora koji će 

besplatno opsluživati građane naše opštine. To je smiješno. Oni koji vrše inspekcije noću, reaguju 

danju. Tražio sam od inspektora da zaustave rad ovih ljekara, ali po pritužbi koju sam podnio znači 

da smo pobijedili, a ne da smo zaustavili rad ljekara, nego smo onda angažovali i kardiologa i 

ginekologa. Takođe, iznenađujuće, u vreme kada je otvorena poliklinika u Dragašu, koja nudi 

specijalizovane zdravstvene i laboratorijske usluge, u isto vreme je pokvarena oprema u KKMF-

Dragaš, u isto vreme su došli inspektori i doneli odluku o zatvaranju laboratoriju u Dragašu, doneli 

su i odluku o zatvaranju laboratorije u Blaču. Ne želim da kažem zašto se to dešava, ali oni koji nas 

sada slušaju sigurno razumeju šta je svrha. Iako je Inspektorat donio odluku da se zatvori, mi ga 
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nismo zatvorili, građani dobijaju laboratorijske zdravstvene usluge, iste koje su dobijali prije ove 

odluke. Uprkos činjenici da se uzimaju na drugoj lokaciji, materijal se uzima u Dragašu i zatim se 

epruvetama, o trošku opštine, odvozi u QMF-Bresana i Kruševo, a pacijenti u Dragašu dobijaju 

laboratorijske analize desno vrijeme. Dakle, nije istina da ja zbog zarade u privatnoj ordinaciji ne 

dozvoljavam doktoru u Bresani da radi sa mnom u subotu i nedjelju, ali istina je da ni u tom trenutku 

nemamo kadrove kada se nađete, ili kada nađete kadrove, u subotu ćemo naravno angažovati doktora 

da radi ujutro u QMF-Bresana. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, predsjedavajući! Gospodin Sejdilar je tražio minutni odgovor. 

Nedžmidin Sejdilar: Poštovani predsedniče, hvala na odgovoru! Više vam neću spominjati 

fotografiju, bavićemo se pravnim putem. Rad Miralemove NVO, pošto ste rekli da Miralem nema 

veze sa tom NVO, ne znam da li ste to videli u registru - dragi predsedniče, ako možete malo da me 

saslusate jer sam vas ja pazljivo slusao – Miralem je osnovao organizaciju nakon sto je dobio mandat 

delegata. Zna se zašto je ta organizacija osnovana, ta osoba može napustiti organizaciju, ali se zna 

koja je svrha toga. Nemam šta da kažem, ovo sam rekao radi javnog mnjenja, drugo, pominje se da 

su inspektori pretresli laboratoriju u Dragašu i Blaču. Evo, meni je to velika briga, minimum koji je 

potreban je da direktor zdravstva podnese ostavku. Mnogo para smo dali u Zdravstvu, zašto je onda 

Zdravlje dovedeno u ovo stanje. Očekivao sam da ćete izaći na govornicu i reći da su inspektori dosli 

u našu laboratoriju u Dragašu i Blaču jer vi imate vlast. Zaista te ne razumijem. Treba, odgovornost  

morate zatražiti od direktora. Hvala vam puno! 

Uran Halimi: Poštovani delegati, nema kvoruma, 14 bi trebalo da bude, mi nismo, nemamo pravo 

da nastavimo bez kvoruma. Molim za razumijevanje i posebnu zahvalnost za boravak u ovoj 

produženoj sesiji. Hvala vam puno, vidimo se na sledećoj sesiji! 

 

Predsedavajući Skupštine 

Uran Halimi 

 


